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Nέο κύμα αυξήσεων
νέο κύμα κινητοποιήσεων

Μηνιαία έκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλων 
(Aστυφυλάκων - Aρχιφυλάκων - Aνθυπαστυνόμων - Aξιωματικών)

ΧΡΗΣΤΟΣ 
ΠΑΠΟΥΤΣΗΣ
Στις άμεσες 
προτεραιότητες 
η αλλαγή δομής 
και λειτουργίας 
της ΕΛ.ΑΣ.  14

• Από 60 έως 200 ευρώ μειώνονται «εκτάκτως» οι μηνιαίες αποδοχές • Κόκκινες γραμμές 
έθεσε το Διοικητικό μας Συμβούλιο για το μισθολόγιο, τα νυχτερινά και τα πενθήμερα  
• Στο ζενίθ η αγανάκτηση των ενστόλων • Νέες πανελλαδικές ένστολες συγκεντρώσεις 
διαμαρτυρίας προγραμματίζει η ΠΟΑΣΥ με τις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις  
• Τετρασέλιδο αφιέρωμα της Νέας Αστυνομίας στις κινητοποιήσεις του Ιουνίου.   6, 10-15

Παρέμβαση 
ΠΟΑΣΥ  
για το ΜΤΣ   2

Ιδρύεται 
Γραμματεία 
Συνταξιούχων  2

Βαρύτατες 
καταγγελίες για 
τα αλεξίσφαιρα

 14

Αναφορά 
παραπόνων: 
Ένστολοι και 
με τα πόδια  
για δουλειά…   15

Σκάβουν  
το λάκκο!  16

Ηχηρό μήνυμα από την πανελλαδική κοινή συγκέντρωση διαμαρτυρίας των αστυνομικών, των πυροσβεστών και των λιμενικών. Στον υπουργό 
Οικονομικών κ. Ευάγγελο Βενιζέλο το Ψήφισμα της συγκέντρωσης. Εκκρεμεί συνάντηση με τα προεδρεία των Ομοσπονδιών.   7-9

Με τον Αντώνη Σαμαρά  
συναντήθηκαν οι Ομοσπονδίες

Ο πρόεδρος της Νέας Δη-
μοκρατίας δεσμεύτηκε 
ότι το κόμμα του εκπονεί 
ένα εφαρμόσιμο πρό-
γραμμα για τον εκσυγχρο-
νισμό των Σωμάτων 
Ασφαλείας. Αδιέξοδη η 
πολιτική της κυβέρνησης, 
τονίζουν τα κόμματα της 
αντιπολίτευσης.   5

ΤΙΜΟΥΜΕ ΤΟΥΣ ΗΡωΕΣ ΜΑΣ  4-5

Γιώργιος Καμίνης: «Θα τιμήσουμε  
τον Νεκτάριο Σάββα». 

Οδός Γεωργίου Βασιλάκη  
στο Ηράκλειο Κρήτης

ΕπιτΕλους 
ΕνδιαφΕρθΕιτΕ  
για την αςφαλΕια  
της κοινωνιας

ΕπιτΕλους 
ΕνδιαφΕρθΕιτΕ  
για την αςφαλΕια  
της κοινωνιας

ηχηρό μήνυμα 
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Με τον πρόεδρο του Μετοχι-
κού Ταμείου Στρατού κ. Χα-
ράλαμπο Σωτηρόπουλο 

συναντήθηκε αντιπροσωπεία της 
Ομοσπονδίας μας προκειμένου να 
ενημερωθεί για τις καθυστερήσεις 
που παρατηρούνται στην καταβολή 
του βοηθήματος, αλλά και συνολικά 
για την κατάσταση του ταμείου.

Για άλλη μια φορά τονίσαμε ότι 
δεν θα δεχθούμε αιφνιδιαστικές 
και μονομερείς κινήσεις εκ μέρους 
της ηγεσίας όσον αφορά αποφά-
σεις για την εξυγίανση του ταμεί-
ου, χωρίς να λαμβάνονται υπόψη 
τα συμφέροντα και τα δικαιώματα 
των μετόχων και μερισματούχων 
συναδέλφων μας. Επιβάλλεται να 
γίνει άμεσα διακανονισμός για τα 
χρέη του ταμείου και να δρομολο-
γηθεί διαδικασία άμεσης χορήγη-
σης του ΒΟΕΑ.

Επίσης, τέθηκε το θέμα της εκ-
προσώπησης στο Διοικητικό Συμ-
βούλιο, για το οποίο απευθύνθηκε 
εγγράφως στο ΓΕΣ και ο διευθυ-
ντής της Διεύθυνσης Οικονομι-
κών ταξίαρχος κ. Γ. Βρέντζος, ο 
οποίος τονίζει ότι «επιβάλλεται η 
διεύρυνση του ΔΣ, καθόσον θα βο-
ηθούσε περισσότερο στην υιοθέ-
τηση κοινής πολιτικής και πρα-
κτικής για την εξεύρεση νέων πό-
ρων και στην ενιαία στάση αντιμε-
τώπισης των προβλημάτων του 
Ταμείου, διότι δεν μπορούν αυτά 
να πραγματοποιηθούν με απούσα 

ΙΤΑΛΙΑ
Στιγμές κερατέας 
έζησαν οι ιταλοί 
αστυνομικοί όταν 
κάτοικοι μιας 
περιοχής 
επικαλέστηκαν 
οικολογικούς λόγους 
και αντέδρασαν 
δυναμικά στην 
κατασκευή μιας νέας 
σιδηροδρομικής 
γραμμής.

SMS
Είμαστε 
συμπαραστάτες 
και αλληλέγγυοι 
στους αγώνες  
των εργαζομένων 
για να μη γίνουμε 
κι εμείς 
αιχμάλωτοι  
της φτώχειας...

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 51 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος Εκδοσης
Κυριακούλης Γρηγοράκος

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
Τηλ.: 210 7770.685
Fax: 210 7770.682

Συντακτική Ομάδα
Γιώργος Βλάχος

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Γιώργος Χατζηιωάννου

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ  
για το ΜΤΣ
Σε επαγρύπνηση καλεί τους συναδέλφους η Ομοσπονδία

Σημαντική συμβολή στον αγώνα 
μας μπορούν να έχουν, οι συντα-

ξιούχοι συνάδελφοί μας, όχι μόνο 
διότι πλήττονται κι αυτοί από την 
ακολουθητέα μνημονιακή πολιτι-
κή, αλλά και επειδή θα ήταν άδικο 
για τους ίδιους να χαθεί ό,τι και οι 
ίδιοι είχαν πετύχει μέσα από τις τά-
ξεις της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων.

Όπως ήδη είναι γνωστό, η Ομο-
σπονδία μας αποφάσισε να λει-
τουργήσει ταχύτατα η Γραμματεία 
Συνταξιούχων Αστυνομικών, κάτι 
που προβλέπεται άλλωστε και από 
το Καταστατικό της Ομοσπονδίας 

μας. Οι Πρωτοβάθμιες Οργανώ-
σεις καλούνται να παίξουν πρωτα-
γωνιστικό ρόλο.

Έρχονται νέα χαράτσια και στις 
συντάξεις. Ο εφαρμοστικός νόμος 
(άρθρο 42) «τιμωρεί» με γενναία 
μείωση από 6 έως και 10%, ανάλο-
γα με το ύψος της σύνταξης, όσους 
παραιτήθηκαν από την ενεργό 
υπηρεσία και δεν έχουν συμπλη-
ρώσει το 60ο έτος ηλικίας.

Ειδικότερα οι μηνιαίες εισφορές 
διαμορφώνονται ως εξής:

i. Για συντάξεις από 1.700,01 € 
έως 2.300,00 €, ποσοστό 6%,

ii. Για συντάξεις από 2.300,01 € 

έως 2.900,00 €, ποσοστό 8% και 
iii. Για συντάξεις από 2.900,01 € 

και άνω, ποσοστό 10%.
Εξαιρούνται της ανωτέρω ει-

σφοράς όσοι έχουν συνταξιοδοτη-
θεί λόγω αυτοδίκαιης λύσης της 
εργασιακής σχέσης ή αποστρατεύ-
θηκαν με πρωτοβουλία της Υπηρε-
σίας και οι συνταξιούχοι λόγω 
αναπηρίας ή γήρατος που λαμβά-
νουν το Εξωιδρυματικό Επίδομα ή 
το Επίδομα Απολύτου Αναπηρίας 
του άρθρου 42 του ν. 1140/1981 
(ΦΕΚ 68 Α΄), όπως ισχύει ή το επί-
δομα ανικανότητας του άρθρου 54 
του π.δ.169/2007 (210 Α΄).

την Ελληνική Αστυνομία από τα 
δρώμενα του ΜΤΣ», θέση με την 
οποία είχε συμφωνήσει και η διυ-
πουργική επιτροπή της 7ης Μαΐου 
2007.

Συνάδελφοι, πρέπει να είμαστε 
σε επαγρύπνηση διότι ο νέος 
υπουργός Εθνικής Αμύνης κ. Πα-
ναγιώτης Μπεγλίτης, μιλώντας 
στη Βουλή πρόσφατα, είπε μεταξύ 
άλλων: «δεν θα αφήσουμε να κα-
ταρρεύσουν τα μετοχικά ταμεία. 
Προτιμούμε να είμαστε χρήσιμοι 
και δυσάρεστοι παρά να συμβά-

λουμε στην καταστροφική πορεία 
την οποία είχαν πάρει τα μετοχικά 
ταμεία μέχρι τον Οκτώβριο του 
2009. Προτιμούμε μία λελογισμένη 
περικοπή των μερισμάτων παρά να 
κοπούν τελείως τα μερίσματα από 
τα στελέχη, τους αποστράτους των 
Ενόπλων Δυνάμεων. Κι αυτό είναι 
μία μεταρρυθμιστική τομή. Αυτό 
χρειάζεται γενναιότητα και κόντρα 
στις όποιες αμφισβητήσεις και 
κριτικές, ώστε να μπορεί κανείς να 
φέρει σε πέρας μία τέτοια μεταρ-
ρύθμιση. 

Θα προχωρήσουμε χωρίς να 
υπολογίσουμε πολιτικό κόστος.

 Μέχρι το τέλος του χρόνου πάμε 
σε εξυγίανση και νοικοκύρεμα των 
μετοχικών ταμείων στην κατεύθυν-
ση της ενοποίησής τους, ώστε να 
γίνουν ένα πραγματικό επικουρικό 
ταμείο και όχι ένα εικονικό επικου-
ρικό ταμείο, όπως ήταν για χρόνια, 
εις τρόπον ώστε να εξασφαλίσουμε 
πλήρως μια εργοδοτική εισφορά 
και όχι όπως συμβαίνει μέχρι σήμε-
ρα να χρηματοδοτούνται από συ-
γκυριακούς κοινωνικούς πόρους».

Γραμματεία συνταξιούχων της ΠΟΑσΥ
Πρόκληση τα νέα μέτρα και για τους συνταξιούχους μας
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Προστατεύουμε το πολίτευμα
02•06•11 
Το προεδρείο συναντήθηκε με 
τον Υπεύθυνο του Τομέα Πολι-
τικής Ευθύνης Προστασίας του 
Πολίτη, Βουλευτή Μαγνησίας 
της Ν.Δ. κ. Θανάση Νάκο.

09•06•11
Την πραγματοποίηση ένστο-
λων αγωνιστικών κινητοποιή-
σεων αποφάσισε το Διοικητικό 
συμβούλιο της Ομοσπονδίας 
μας.

09•06•11
Μορφή χιονοστιβάδας κατά 
του υπηρεσιακού κατεστημέ-
νου παίρνουν οι διαμαρτυρίες 
από όλες τις πρωτοβάθμιες ορ-
γανώσεις μετά την γνωστοποίη-
ση των τακτικών μεταθέσεων.

14•06•11 
Η ολομέλεια των Διοικητικών 
συμβουλίων των Θεσσαλικών 
Ενώσεων που συνεδρίασε στη 
Λάρισα καταγγέλλει την κυ-
βερνητική πολιτική.

16•06•11
Πραγματοποιείται στην Τρίπο-
λη η πρώτη περιφερειακή έν-
στολη κινητοποίηση.

20•06•11
Πραγματοποιείται στις σέρρες 
η δεύτερη περιφερειακή έν-
στολη κινητοποίηση.

21•06•11
Ένστολες διαμαρτυρίες έξω 
από τις έδρες των Αστυνομι-
κών Διευθύνσεων σε όλη τη 
χώρα.

23•06•11
Ένστολη πανελλαδική διαμαρ-
τυρία στην πλατεία συντάγμα-
τος και επίδοση ψηφίσματος 
στον αντιπρόεδρο της Βουλής 
κ. Νιώτη. 

27•06•11
Η ΠΟΑσΥ καταγγέλλει την  
υπαγωγή του Ειδικού Λογαρια-
σμού Αρωγής Ιδρύματος Εξο-
χών της Ελληνικής Αστυνομίας 
στην Υπηρεσία Δημοσιονομι-
κού Ελέγχου.

28•06•11 
συνάντηση Ομοσπονδιών με 
τον πρόεδρο της Νέας Δημο-
κρατίας κ. Αντώνη σαμαρά.

29•06•11
Το Γενικό συμβούλιο αποφασί-
ζει τη συνέχιση των κινητοποι-
ήσεων με άμεση ενημέρωση 
των συναδέλφων

30•06•11
Να διερευνηθούν από ανεξάρ-
τητη επιτροπή τα επεισόδια 
που εξέθεσαν διεθνώς τη 
χώρα ζητούν οι Ομοσπονδίες 
των αστυνομικών.

Τούτο το καλοκαίρι, η κυβέρ-
νηση, όπως όλοι διαπιστώ-
νουμε, βιάζεται να κλείσει 

πολλούς ανοικτούς λογαρια-
σμούς. Το Μεσοπρόθεσμο είναι 
θηλιά στο λαιμό όλων μας, που 
στερεί το οξυγόνο και δημιουργεί 
ασφυκτικές συνθήκες σε μας 
τους αστυνομικούς, αλλά και στη 
συντριπτική πλειοψηφία των συ-
μπολιτών μας. Εκρηκτικές συν-
θήκες δημιουργούνται μέσα και 
γύρω μας και το δυστύχημα είναι 
ότι η πολιτεία αναμένει από μας 
τους αστυνομικούς να κάνουμε 
την καρδιά μας «πέτρα» για να 
αντιμετωπίσουμε τους κοινωνι-
κούς κραδασμούς και να διαφυ-
λάξουμε τη λειτουργία του δημο-
κρατικού μας πολιτεύματος, λοι-

δορούμενοι και κατασυκοφα-
ντούμενοι!

Το σταυροδρόμι στο οποίο 
βρεθήκαμε ως χώρα, ως λα-
ός και ως έθνος, επιφυλάσ-

σει και για μας τους ένστολους 
πολλά διλήμματα και πολλές απο-
ρίες. Το υπουργείο Προστασίας 
του Πολίτη οφείλει όμως να τιμή-
σει τον τίτλο του και να μη μετα-
τραπεί σε υπουργείο του φόβου, 
εξωθώντας τους ένστολους σε ρό-
λους που δεν τους αρμόζουν. Τώ-
ρα πρέπει το δημοκρατικό μας 
πολίτευμα να αποδείξει ότι κριτή-
ριο δημοκρατίας είναι και η εύ-
ρυθμη λειτουργία της Ελληνικής 
Αστυνομίας, χωρίς σκιές και εκ-
πτώσεις κάθε είδους.

  Η ΑΤζένΤΑ  
Του μΗνΑ 

Δεν μας αξίζει τέτοια 
αντιμετώπιση.  

Είμαστε περήφανος 
λαός, καιρός  

να συνειδητοποιήσουμε 
τι έφταιξε και  
να στείλουμε  

το λογαριασμό 
αρμοδίως.  

Έστω και κολυμπώντας. 
Καλοκαίρι είναι  

ακόμα, άλλωστε...

χιΟΥΜΟρ
του Κ. Μητρόπουλου
(Τα Νέα)

Η καλύτερη κυβέρνηση είναι εκείνη  
που ο λαός υπακούει στους άρχοντες  
κι οι άρχοντες στους νόμους.

 ΣΟλων

Εν μέσω κρίσης, οικονομικής, 
κοινωνικής και θεσμικής, ξε-
χωρίζει η κρυστάλλινη φωνή 

της Ομοσπονδίας μας, που για άλλη 
μια φορά δίνει το στίγμα της, χωρίς 
να κινδυνεύει να χαθεί μέσα στο θο-
λό τοπίο των άναρθρων κραυγών 
και των φτηνών επιχειρημάτων. 

Η ΠΟΑΣΥ και πάλι δείχνει το δρό-
μο που όλοι μας πρέπει να πορευτού-
με. Έναν δρόμο αγωνιστικό, ενωτικό, 
αποτελεσματικό, μέσα στην κοινω-
νία, ενάντια σε κατεστημένα συστή-
ματα, παρωχημένες λογικές και προ-
σωπικά απωθημένα. Με την ωριμό-
τητα ενός συνδικαλιστικού κινήμα-
τος που έχει επάξια αποσπάσει το 
εύγε πολιτικών ανδρών, θεσμικών 
συνομιλητών και άλλων συνδικαλι-
στικών χώρων, οφείλουμε και σήμε-

ρα να επιδείξουμε τη μέγιστη 
δυνατή αποφασιστικότητά μας, 
εφόσον θέλουμε να επιτύχουμε 
τους στόχους μας.
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Τ ιμήθηκε από το Δήμο Ηρα-
κλείου Κρήτης με μια σεμνή 
τελετή, που ξεκίνησε με τρισά-

γιο δέηση και σε κλίμα βαθιάς συ-
γκίνησης, ο αείμνηστος Αστυνομι-
κός Υποδιευθυντής Γεώργιος  Βασι-
λάκης, ο οποίος βρήκε τραγικό θά-
νατο πριν από ένα χρόνο, όταν 
προσπάθησε να ανοίξει ένα παγι-
δευμένο φάκελο, που προοριζόταν 
για τον τότε υπουργό Προστασίας 
του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη.
Μετά από σχετική πρόταση της 
Ομοσπονδίας και της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Ηρακλείου, το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 
Ηρακλείου, αποφάσισε να δώσει το 
όνομα του αείμνηστου αξιωματικού 
στον παράλληλο δρόμο της εθνικής 
οδού Ηρακλείου –Μοιρών στην πε-
ριοχή Εσταυρωμένου, ως ελάχιστη 
ένδειξη τιμής και αναγνώρισης της 
ηρωικής του θυσίας. 

Η τελετή πραγματοποιήθηκε στις 
2 Ιουλίου 2011 παρουσία της οικογέ-
νειας, των συγγενών, των συγχωρια-
νών του από το Απεσωκάρι, πολλών 
συναδέλφων του, ενώ το «παρών» 
έδωσαν και απηύθυναν χαιρετι-
σμούς, ο  δήμαρχος Ηρακλείου  κ. 
Κουράκης Ιωάννης, ο υφυπουρ-
γός Προστασίας του Πολίτη κ. Μα-
νώλης Όθωνας, ο αρχηγός της 
ΕΛ.ΑΣ. Αντιστράτηγος κ. Οικονό-
μου Ελευθέριος, ο πρόεδρος της 
Ομοσπονδίας κ. Χρήστος Φωτό-
πουλος και ο γιός του αδικοχαμέ-
νου συναδέλφου Κώστας Βασιλά-
κης.

Επίσης, τη μνήμη του τίμησαν με 
την παρουσία τους ο  περιφερειάρ-
χης Κρήτης κ. Αρναουτάκης Σταύ-
ρος, ο πρώην υπουργός και βουλευ-
τής του ΠΑΣΟΚ κ. Κεγκέρογλου 
Βασίλης, βουλευτές κ.ά. 

Εκφράζοντας τις ευχαριστίες της 

Ομοσπονδίας προς το Δημοτικό 
Συμβούλιο του Ηρακλείου, ο πρόε-
δρος της Ομοσπονδίας τόνισε ότι η 
απόφασή του συνιστά  έκφραση 
αναγνώρισης συνολικά της προσφο-
ράς του Έλληνα αστυνομικού και ως 
τέτοια μας οπλίζει με δύναμη για να 

συνεχίσουμε να αγωνιζόμαστε με 
στόχο τη δικαίωση των προσδοκιών 
της ελληνικής κοινωνίας. Επίσης, 
αναφέρθηκε στις αντιξοότητες του 
αστυνομικού λειτουργήματος και 
στην ελλειμματική πολιτική ασφα-
λείας με αποτέλεσμα από τον αδιά-
κοπο πόλεμο με την εγκληματικότη-
τα και την ανομία να μακραίνει διαρ-
κώς ο κατάλογος των θυμάτων 
αστυνομικών και συμπολιτών μας.

 «Είναι μακρύς ο κατάλογος των 
νεκρών συναδέλφων μας κι εμείς 
οφείλουμε πάντα να τους ενθυμού-
μαστε και να τους τιμούμε. Έδωσαν 
την ζωή τους για να διασφαλίσουν 

τη ζωή. Να διασφαλίσουν στην κοι-
νωνία τα υπέρτατα αγαθά του πολί-
τη ΖΩΗ, ΤΙΜΗ, ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ. Ένας 
από αυτούς τους Ήρωες της Ελληνι-
κής Αστυνομίας που έπεσαν στο κα-
θήκον ήταν και ο συμπατριώτης σας 
Γιώργος Βασιλάκης. Ο Άνθρωπος 
Αξιωματικός που χάθηκε άδικα, 
αφήνοντας δυσαναπλήρωτο κενό 
στο σώμα μας. 

Σας ευχαριστούμε για την διδακτι-
κή χειρονομία σας, που σίγουρα θα 
ανεβάσει το ηθικό όλων μας και θα 
φέρει πιο κοντά τους πολίτες στην 
Ελληνική Αστυνομία, σε μια αστυνο-
μία, σύγχρονη και δημοκρατική, για 
την οποία αγωνιζόταν σθεναρά και 
σταθερά και ο Γιώργος Βασιλάκης».

Απετράπη το χαράτσι
Με παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ απε-
τράπη την τελευταία στιγμή η 
αδικία κατά των θυμάτων τρο-
μοκρατίας, που με διάταξη του 
εφαρμοστικού νόμου του μεσο-
πρόθεσμου προγράμματος 
επρόκειτο να φορολογηθούν 
έξτρα. 

Η Ομοσπονδία ζήτησε από 
τους αρμόδιους υπουργούς να 
μην εφαρμοστεί γι’ αυτούς το 
άρθρο 44 του εφαρμοστικού νό-
μου, που προβλέπει επιπλέον 
εισφορές για όσους δεν έχουν 
συμπληρώσει το 60 έτος της ηλι-
κίας τους. Ο υπουργός Οικονομι-
κών κ. Ευάγγελος Βενιζέλος, 
αποδέχθηκε το αίτημα κατά τη 
συζήτηση του νομοσχεδίου.

«Οδός Γεωργίου Βασιλάκη» στη μνήμη 
του αδικοχαμένου αξιωματικού
Χρέος μας η απόδοση των οφειλομένων τιμών στους ήρωες αστυνομικούς

Αποτίουμε φόρο τιμής στα θύματα  
του καθήκοντος
Τρισάγιο τελέστηκε από τις Ομοσπονδίες στη μνήμη του Νεκτάριου Σάββα

Με την τέλεση τρισαγίου 
στον τόπο θυσίας του συ-
ναδέλφου μας Νεκτάριου 

Σάββα, τιμήσαμε και φέτος τη μνή-
μη του, ενώ αυτή τη φορά λάβαμε 
δεσμεύσεις και από το δήμαρχο 
Αθηναίων Γιώργο Καμίνη ότι θα τι-
μηθεί η μνήμη του με την μετονο-
μασία μιας οδού στην ίδια περιοχή.

Η τελετή έγινε παρουσία του 
προέδρου του Δημοτικού Συμβου-
λίου Αθηναίων κ. Μπέη Παναγιώτη, 
του βουλευτή του Λαϊκού Ορθόδο-
ξου Συναγερμού κ. Αθανάσιου 
Πλεύρη και του αρμόδιου για θέμα-
τα Προστασίας του Πολίτη κ. Ιωάν-
νη Δαραβίγγα, του Α’ Υποδιευθυντή 
της ΓΑΔΑ Υποστράτηγου κ. Ηλία 
Τσιβίκη, του γενικού γραμματέα 
της ΑΔΕΔΥ κ. Ηλία Ηλιόπουλου, εκ-

Στην κορούλα του αδικοχαμένου 
συναδέλφου μας, η ομοσπονδία 
μας προσέφερε έναν  
υπολογιστή με την ευχή να  
τον αξιοποιήσει στο σχολείο  
και στον ελεύθερο χρόνο της,  
ως ένα παιδί υπερήφανο  
για τον πατέρα του  
που προσέφερε τη ζωή του  
ως Ήρωας για να αισθάνεται 
ασφαλής ο πολίτης.

προσώπων Πρωτοβαθμίων Ενώσε-
ων, των προεδρείων των Ομοσπον-
διών μας, συναδέλφων και συγγε-
νών του αδικοχαμένου συναδέλφου 
μας.Αίσθηση προκάλεσε πάντως η 

απουσία της πολιτικής ηγεσίας λό-
γω του ανασχηματισμού της κυβέρ-
νησης την ίδια ώρα.

Εκ μέρους των Ομοσπονδιών μί-
λησε ο κ. Χρήστος Φωτόπουλος, ο 
οποίος υπενθύμισε σε όλους μας 
και κυρίως στην πολιτεία το διαρ-
κές της χρέος προς τους Ήρωες 
του Αστυνομικού Σώματος, αλλά 
και προς όλους τους εν ενεργεία 
συναδέλφους μας που προτάσσουν 
τα στήθη τους στους παντοειδείς 
κινδύνους του σήμερα. Αφενός να 
μη λησμονούμε να αποτίουμε φό-
ρο τιμής στα θύματα του καθήκο-
ντος, και αφετέρου να κάνουμε ό,τι 
μπορούμε για να μην αισθάνεται 
ανασφαλής ο Έλληνας Αστυνομι-
κός στο καθημερινό - επικίνδυνο 
έργο του.
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Θετική  
η απάντηση  
του δημάρχου 
Αθηναίων 
Οι Ομοσπονδίες 
επανέφεραν στο 
Δημοτικό Συμβούλιο  
της Αθήνας το αίτημα 
για τη μετονομασία της 
οδού Λάμπρου Πορφύρα 
σε οδό Νεκτάριου Σάββα

Με το δήμαρχο Αθηναίων κ. 
Γιώργο Καμίνη και τον 
πρόεδρο του Δημοτικού 

Συμβουλίου κ. Παναγιώτη Μπέη 
συναντήθηκαν εκπρόσωποι της 
ΠΟΑΣΥ και της ΠΟΑΞΙΑ και έλαβαν 
τη διαβεβαίωση ότι θα ικανοποιη-
θεί το αίτημά μας για την ονομασία 
μιας οδού του δήμου σε οδό Νεκτα-
ρίου Σάββα.

Είχαν προηγηθεί επιστολές προς 
το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 
Αθηναίων προκειμένου να λάβει 
σάρκα και οστά το προ δυο ετών 
υποβληθέν αίτημά μας για την από-
δοση των οφειλόμενων τιμών στα 
θύματα της τρομοκρατίας στη χώρα 
μας και ειδικότερα στον Υπαρχιφύ-
λακα Νεκτάριο Σάββα, που δολοφο-
νήθηκε άνανδρα στις 17 Ιουνίου 
2009 στην οδό Λάμπρου Πορφύρα 
στα Πατήσια.

Επίσης, δόθηκε η διαβεβαίωση 
ότι θα υπάρξει ηθική στήριξη των 
Ελλήνων αστυνομικών και ιδίως 
απόδοση των οφειλόμενων τιμών 
στους αστυνομικούς που προσφέ-
ρουν τη ζωή τους για να αισθάνεται 
ασφαλής ο πολίτης της Αθήνας, με 
την άμεση υλοποίηση σχετικής 
πρωτοβουλίας. 

Εκ μέρους της νέας δημοτικής 
αρχής τονίστηκε ότι τα σημερινά 
πολύπλοκα δεδομένα της εγκλημα-
τικότητας και της ξενοφοβίας με 
τους πολλαπλούς κινδύνους στο 
κέντρο της Αθήνας, επιβάλλουν τη 
συνέχιση της συνεργασίας με τα 
προεδρεία των Ομοσπονδιών με 
στόχο την αντιμετώπιση ποικίλων 
προβλημάτων, όπως είναι οι δυ-
σλειτουργίες των αστυνομικών 
υπηρεσιών και η αναγκαιότητα 
αναδιάρθρωσής τους, η αδυναμία 
διαφύλαξης του δικαιώματος του 
συνέρχεσθαι και η αναθεώρηση του 
ισχύοντος θεσμικού πλαισίου, οι 
παρενέργειες της ανεξέλεγκτης πα-
ραμονής αλλοδαπών κλπ. 

Με τον Πρόεδρο της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Αντώνη 
Σαμαρά συναντήθηκαν 

τα προεδρεία των έξι Ομοσπονδι-
ών των εργαζομένων στα Σώματα 
Ασφαλείας, στο πλαίσιο της ενημέ-
ρωσης των πολιτικών κομμάτων 
για τις καταστροφικές συνέπειες 
που έχει στα Σώματα Ασφαλείας η 
εφαρμογή του Μνημονίου και του 
Μεσοπρόθεσμου προγράμματος.

Εκ μέρους της Νέας Δημοκρατί-
ας ήταν παρόντες στη συνάντηση 
ο Υπεύθυνος Πολιτικής Ευθύνης 
του Τομέα Προστασίας του Πολίτη 
κ. Θανάσης Νάκος, οι Αναπληρω-
τές Τομεάρχες κ.κ. Κώστας Τσιά-
ρας και Ηλίας Βλαχογιάννης, 
καθώς και ο Πολιτευτής του Νο-
μού Δράμας και Επίτιμος Πρόε-
δρος της ΠΟΑΣΥ κ. Δημήτρης 
Κυριαζίδης.

Ο Πρόεδρος της 
Νέας Δημοκρατίας 
μας διαβεβαίωσε 
ότι όπως και στο 
παρελθόν απέδειξε 
έμπρακτα κατά την υπουργική του 
θητεία το ενδιαφέρον του για τα 
Σώματα Ασφαλείας, έτσι και τώρα 
έχει σε πρώτη προτεραιότητα τα 
προβλήματά μας. Και γι’ αυτό θα 
επιμείνει ο ίδιος προσωπικά να συ-
ζητηθούν άμεσα στην Ώρα του 
Πρωθυπουργού, όπως έχει ζητήσει 
ήδη από τον Πρόεδρο της Βουλής, 
ενώ θα κατατεθούν και περαιτέρω 
επίκαιρες επερωτήσεις από τους 
αρμόδιους τομεάρχες για τα επί 
μέρους θέματα της Ελληνικής 
Αστυνομίας, του Πυροσβεστικού 
και του Λιμενικού Σώματος.

Επίσης, ανακοίνωσε ότι το υπό 
σύνταξη πρόγραμμα του κόμματός 

του για τα Σώματα Ασφαλείας θα 
τεθεί υπόψη των Ομοσπονδιών, 
για να τοποθετηθούν επ’ αυτού, 
πριν οριστικοποιηθεί, προκειμέ-
νου αυτό να είναι ένα ρεαλιστικό 
και εφαρμόσιμο πρόγραμμα και 
όχι όπως γίνεται μέχρι σήμερα, να 
εξαγγέλλονται προεκλογικά πράγ-
ματα που δεν μπορούν να υλοποι-
ηθούν ή ξεχνιούνται στη συνέχεια.

Εκφράζοντας, τέλος, την αντίθε-
σή του στην μνημονιακή πολιτικής 
της κυβέρνησης, τόνισε ότι προέχει 
η αξιοπρέπεια και η ηθική ανάτα-
ση των ενστόλων, που καταρρακώ-
νονται με την πολιτική του ΠΑΣΟΚ. 
«Ως άνθρωπος θα μπορούσα να 

δεχθώ τη βιοτική μου υποβάθμιση 
λόγω της οικονομικής κρίσης, δεν 
μπορώ όμως να δεχθώ μια ισοπε-
δωτική κοινωνική υποβάθμιση και 
απαξίωση. Γι’ αυτό, εκείνο που 
προέχει είναι η ανάταση του ηθι-
κού και του φρονήματος των εν-
στόλων, αλλά και όλης της κοινω-
νίας που διακατέχεται σήμερα από 
εθνική κατάθλιψη», τόνισε.

Σε ό,τι αφορά τα προβλήματα 
των υπηρεσιών δήλωσε ότι δεν νο-
είται περικοπή κονδυλίων για τις 
λειτουργικές ανάγκες και την εύ-
ρυθμη λειτουργία τους στο όνομα 
της αντιμετώπισης της οικονομι-
κής κρίσης. 

ΑΝΤΩΝΗΣ ΣΑΜΑΡΑΣ

Χρειαζόμαστε  
ένα ρεαλιστικό  
και εφαρμόσιμο 
πρόγραμμα
Με τον πρόεδρο της Νέας Δημοκρατίας 
συναντήθηκαν οι Ομοσπονδίες

Αδιέξοδη η πολιτική της κυβέρνησης

Δ ιαδοχικές συναντήσεις είχαν οι 
Ομοσπονδίες μας με τον κοινο-
βουλευτικό εκπρόσωπο του 

Κομμουνιστικού Κόμματος Ελλάδας κ. 
Σπύρο Χαλβατζή, με τους εκπροσώ-
πους του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερ-
μού κ.κ. Αθανάσιο Πλεύρη βουλευτή, 

τον γραμματέα Συν-
δικαλισ τικού κ. 
Γιώργο Κανελλό-
πουλο, τον κ. Ιωάν-
νη Δαραβίγγα επι-
κεφαλής του Τομέα 
Προστασίας του 
Πολίτη και τα μέλη 
της Γραμματείας 
Ιωάννη Χριστό-

πουλο και Αικατερίνη Στεργίου, κα-
θώς επίσης και με τον πρόεδρο του 
Συνασπισμού της Αριστεράς κ. Αλέξη 
Τσίπρα και τέλος, με τον πρόεδρο της 
Δημοκρατικής Αριστεράς κ. Φώτη 
Κουβέλη. Οι συναντήσεις είχαν στόχο 
την ενημέρωσή τους για τις αγωνιστι-
κές μας κινητοποιήσεις ενόψει της 
συζήτησης και ψήφισης του Μεσο-
πρόθεσμου προγράμματος της κυβέρ-
νησης.  Όλοι συμμερίστηκαν τις εύλο-
γες ανησυχίες μας και κατήγγειλαν 
την κυβέρνηση για την αδιέξοδη πολι-
τική που εφαρμόζει, επανέλαβαν δε 
ότι στηρίζουν διαχρονικά τον αγώνα 
μας για τη βελτίωση του βιοτικού μας 
επιπέδου και την εμπέδωση ανθρώπι-
νων συνθηκών εργασίας στις υπηρε-
σίες των τριών Σωμάτων. 

Κάτω τα χέρια  
από τον Ειδικό 
Λογαριασμό 
την έντονη αντίδραση της 
ομοσπονδίας προκάλεσε η 
υπαγωγή του ειδικού Λο-
γαριασμού αρωγής ιδρύ-
ματος εξοχών της ελληνι-
κής αστυνομίας στην 
Υπηρεσία Δημοσιονομικού 
ελέγχου.

Με επιστολή της προς 
την πολιτική και φυσική 
ηγεσία, τονίζει ότι μια τέ-
τοια απόφαση ελλοχεύει 
κινδύνους αλλοίωσης του 
σκοπού για τον οποίο θε-
σμοθετήθηκε ο ειδικός αυ-
τός λογαριασμός, που συ-
ντηρείται από τις 
κρατήσεις του αστυνομι-
κού προσωπικού, των πο-
λιτικών υπαλλήλων και 
των συνταξιούχων συνα-
δέλφων. 

οι κρατήσεις αυτές 
ανέρχονται περίπου σε 6 
ευρώ το μήνα και ο λογα-
ριασμός δημιουργήθηκε το 
1994 για να μην γίνεται 
μεταξύ μας έρανος με στό-
χο την ενίσχυση αναξιοπα-
θούντων συναδέλφων μας.

σπύρος Χαλβατζής
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Την απόφασή τους να συνεχίσουν 
τον αγώνα, ανανέωσαν οι Πρω-
τοβάθμιες Ενώσεις κατά τη συ-

νεδρίαση του Γενικού Συμβουλίου της 
Ομοσπονδίας, στις 29 Ιουνίου 2011, 
ενημερώνοντας όλους τους συναδέλ-
φους και ιδίως εκείνους που δεν συμ-
μετέχουν ενεργά στις κινητοποιήσεις 
μας, ενώ εξουσιοδότησαν το προε-
δρείο της Ομοσπονδίας να καθορίσει 
τις περαιτέρω ενέργειες, συγκαλώ-
ντας προς τούτο το Διοικητικό Συμ-
βούλιο άμεσα.Λίγες μόλις ημέρες με-
τά τις τελευταίες κινητοποιήσεις, οι 
εκπρόσωποι των Ενώσεων ενημερώ-
θηκαν από τον κ. Χρήστο Φωτόπου-
λο και τον αντιπρόεδρο κ. Απόστολο 
Ρίζου για την όλη κατάσταση και δή-
λωσαν αποφασισμένοι να εντείνουν 
τον αγώνα. Δυστυχώς, τα έκτροπα που 

σημειώνονταν στο κέντρο της Αθήνας 
δεν μας επέτρεψαν να φτάσουμε στο 
προγραμματισμένο συλλαλητήριο της 
ΓΣΕΕ και της ΑΔΕΔΥ στην Πλατεία 
Κλαυθμώνος, το οποίο εκ των πραγ-
μάτων ακυρώθηκε, καταστήσαμε 
ωστόσο σαφές ότι δεν έχουμε τίποτε 
να χωρίσουμε με την κοινωνία, και 
αφουγκραζόμαστε και τις δικές της 
αγωνίες.

Στο Γενικό Συμβούλιο προσήλθαν 
και ενημέρωσαν τους συναδέλφους 
για τα νέα μέτρα ο Προϊστάμενος 
Κλάδου Οικονομικοτεχνικών ΑΕΑ 
Υποστράτηγος κ. Φλήρης Παναγιώ-
της και ο Αστυνομικός Υποδιευθυ-
ντής κ. Μαστρογιάννης Βασίλειος. 
Από την όλη ενημέρωση καταδείχθη-
κε με βάση και αναλυτικούς πίνακες 
που παρουσιάστηκαν, ότι νέο χαράτσι 

επιβάλλεται στους ενστόλους από το 
αμέσως προσεχές διάστημα. Ειδικό-
τερα, οι μηνιαίες αποδοχές μας θα 
μειωθούν από 60 έως 200 ευρώ του-
λάχιστον το μήνα (ετησίως από 700 
έως 2400 και πλέον)! Επίσης, τα δι-
καιούμενα εφάπαξ από το Ταμείο 
Πρόνοιας Δημοσίων Υπαλλήλων 
θα μειωθούν από 4.600 ευρώ περί-
που έως και 8.000 ευρώ, ενώ αντί-
στοιχο χαράτσι επιβάλλεται και 
στους συνταξιούχους που αρχίζει 
από τα 95 ευρώ και φτάνει στα 300 
ευρώ μηνιαίως. Πρέπει δε να συνει-
δητοποιήσουν όλοι ότι δεν έχουν ακό-
μα εξειδικευθεί οι περικοπές που 
προβλέπονται στο Μεσοπρόθεσμο 
Πρόγραμμα 2012 -2015, όσον αφορά 
τις μειώσεις κατά 12,6% των μισθολο-
γικών δαπανών και κατά 49,2% των 

πρόσθετων αμοιβών κ.λπ. και οι 
οποίες θα προκαλέσουν νέα αφαίμα-
ξη στα πενιχρά εισοδήματά μας.

Εκκρεμότητες...
Για άλλη μια φορά εκφράστηκε η αγω-
νία και η αγανάκτηση για τις απαρά-
δεκτες συνθήκες εργασίας, τα εξα-
ντλητικά ωράρια, τις επιθέσεις και 
τους τραυματισμούς συναδέλφων 
μας, τις συχνότατες μετακινήσεις από 
περιοχή σε περιοχή χωρίς έγκαιρη 
ενημέρωση και καταβολή των οδοιπο-
ρικών, τη μη καταβολή των οφειλόμε-
νων εξόδων προηγούμενων ετών και 
ιδίως του 2009, τις ελλείψεις σε αν-
θρώπινο δυναμικό, την απαρχαιωμέ-
νη υποδομή, τη μη ανωτατοποίηση 
της Σχολής Αστυφυλάκων, την καθυ-
στέρηση έκδοσης της εγκυκλίου για 

τις νέες προσλήψεις, τις τροποποιή-
σεις του Κώδικα Μεταθέσεων και του 
Πειθαρχικού Δικαίου κ.λπ. Η Ομο-
σπονδία μας εξέφρασε την αγωνία της 
για τα διαδραματιζόμενα στο κέντρο 
της Αθήνας και συνέστησε ψυχραιμία 
και μέγιστη προσοχή για τη διαφύλα-
ξη του υπέρτατου αγαθού της ανθρώ-
πινης ζωής, κάλεσε δε την πολιτική 
και φυσική ηγεσία, καθώς και τα πο-
λιτικά κόμματα να ασχοληθούν επιτέ-
λους σοβαρά με το παρόν και το μέλ-
λον της Ελληνικής Αστυνομίας.

Για τα όσα απαράδεκτα συνέβη-
σαν με εκατοντάδες τραυματίες 
αστυνομικούς και πολίτες, με την 
αλόγιστη χρήση χημικών, τους βαν-
δαλισμούς και τις βιαιοπραγίες, ου-
δείς δικαιούται να εφησυχάζει ή να 
σφυρίζει αδιάφορα.

Το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ομοσπονδίας μας συνεδρίασε 
στις 7 Ιουλίου 2011  και λαμβά-

νοντας υπόψη του τις αποφάσεις 
του Γενικού Συμβουλίου, καθόρισε 
την περαιτέρω αγωνιστική του πο-
ρεία με γνώμονα τη βελτίωση του 
βιοτικού επιπέδου του ένστολου 
δυναμικού και την εύρυθμη λει-
τουργία της Ελληνικής Αστυνομίας 
σε συνθήκες πρωτόγνωρης οικονο-
μικής κρίσης.

Στη συνεδρίαση προσήλθε και 
απάντησε σε ερωτήσεις συναδέλ-
φων κλιμάκιο αξιωματικών του 
Κλάδου Οικονομικοτεχνικών και 
Πληροφορικής με επικεφαλής τον 
Υποστράτηγο κ. Παναγιώτη Φλή-
ρη, ενώ τις προτάσεις μας όσον 
αφορά τα οικονομικά αιτήματα 
ανέλυσε το προεδρείο της Ομο-
σπονδίας. Μετά από διεξοδική συ-
ζήτηση καθορίστηκαν οι κόκκινες 
γραμμές πέρα από τις οποίες το 

συνδικαλιστικό μας κίνημα αποφα-
σίστηκε να αντιδράσει με κάθε πρό-
σφορο μέσο, προκειμένου να υπε-
ρασπιστούμε την αξιοπρέπειά μας 
ως ένστολων πολιτών που αγωνιού-
με για το παρόν και το μέλλον του 
Οργανισμού που υπηρετούμε, όσο 
και ημών των ιδίων ως κοινωνικών 
οντοτήτων που αντιδρούν στην 
υποταγή και στην εκμετάλλευση.

Συγκεκριμένα, για το μισθολόγιο, 
να ξεκινάει η εισαγωγή - αφετηρία 
με τη μονάδα από τον αστυφύλακα 
– λιμενοφύλακα – πυροσβέστη - μό-
νιμο λοχία. Με δικαιότερους συντε-
λεστές (κλιμάκια), ορθολογικά σε 
αναλογική βάση, ενισχύοντας τους 
νέους, έως και 15 έτη υπηρεσίας,  
χαμηλόμισθους αστυφύλακες, 
υπαρχιφύλακες – αρχιφύλακες - αν-
θυπαστυνόμους και αξιωματικούς 
της Σ.Α.Ε.Α., καθόσον σήμερα πένο-
νται. Με ενσωμάτωση – σύνδεση 
των τακτικών μας επιδομάτων στις 

βασικές μας αποδοχές. Με τη δια-
τήρηση και αύξηση του επιδόματος 
Ειδικών συνθηκών και θεσμοθέτη-
σης του επικινδύνου της εργασίας, 
την αύξηση του επιδόματος Διοίκη-
σης – Θέσης ευθύνης – Θέσης επιτε-
λικής ευθύνης. Με ξεχωριστούς 
Κωδικούς του Προϋπολογισμού για 
την πέραν του 5νθημέρου εργασία 
και τη νυχτερινή απασχόληση η 
οποία δεν μπορεί να υπερβαίνει τις 
48 ώρες το μήνα, ώστε να μην είναι 
εξουθενωτική η διατασσόμενη υπη-
ρεσία - εργασία του αστυνομικού, 
με ανθρώπινα ωράρια, καθώς και 
με θεσμοθέτηση υπερωριακής 
αμοιβής διασφαλίζοντας όποιον 
και για οποιοδήποτε λόγο διατα-
χθεί για εκτέλεση υπηρεσίας με την 
ύπαρξη της αντίστοιχης αμοιβής .

Ειδικότερα:
• Με ειδικό κωδικό στο Προϋπο-
λογισμό για την διασφάλιση όσων 

εκτελούν υπηρεσίες που προβλέ-
πονται από το Π.Δ. 394/2001 άρ-
θρο 1 παρ. β΄  και γ ́  (μάχιμες υπη-
ρεσίες).
• Με ειδικό κωδικό για την διασφά-
λιση όσων εκτελούν υπηρεσίες που 
προβλέπονται από άρθρο 1, παρ. α 
Π.Δ. 394/2001 (Γραμματειακή ή Γρα-
φική Υπηρεσία – Υπηρεσία Τεχνίτη 
κάθε ειδικότητας ). 

Ο Υφυπουργός
Πριν από τη συνεδρίαση του Δ.Σ. 
προηγήθηκε η καθιερωμένη μηνι-
αία συνάντηση της Ομοσπονδίας με 
τον υφυπουργό Προστασίας του 
Πολίτη κ. Μανώλη Όθωνα, με τον 
οποίο συζητήθηκαν τα εκκρεμή θέ-
ματα και επισημάνθηκε ότι πρέπει 
να υπάρξουν απτά αποτελέσματα. 
Είναι θετικό το γεγονός ότι η κυβέρ-
νηση ενέκρινε μετά και από τις δι-
κές μας πιέσεις την πρόσληψη 
1.400 αστυνομικών φέτος μέσω των 

πανελληνίων εξετάσεων, καθώς 
επίσης και το γεγονός ότι με πρωτο-
βουλία του Πρωθυπουργού τέθηκε 
προς συζήτηση επίσης η δική μας 
πρόταση για τη σύσταση Διακομμα-
τικής Επιτροπής η οποία μεταξύ 
άλλων θα ασχοληθεί με την αντιμε-
τώπιση της βίας, τις διαδηλώσεις 
και το ρόλο της Ελληνικής Αστυνο-
μίας.

Τέλος, το Διοικητικό Συμβούλιο 
ομόφωνα εξουσιοδότησε την Εκτε-
λεστική Γραμματεία να καθορίσει 
την κλιμάκωση του αγώνα μας, ανά-
λογα με τις εξελίξεις - διαβουλεύ-
σεις για την ικανοποίηση των αιτη-
μάτων μας.

 Τα νέα χαράτσια και οι νέες περι-
κοπές δαπανών, όπως καθορίζο-
νται στα τελευταία πακέτα μέτρων, 
συνιστούν νέα πρόκληση που δεν 
μπορεί να μείνει αναπάντητη. 

Είμαστε σε ετοιμότητα για νέους 
πιο δυναμικούς αγώνες. 

Νέο χαράτσι και ακόμα 
δεν τα είδαμε όλα...
Από 60 έως 200 ευρώ το μήνα κάτω οι μηνιαίες αποδοχές.  
Να ενημερωθούν όλοι οι συνάδελφοι και ιδίως όσοι απέχουν  
από τις κινητοποιήσεις αποφάσισαν τα σωματεία

Kόκκινες γραμμές έθεσε το Διοικητικό συμβούλιο



το θεμαΝέαΑστυνομία
ΙΟΥΝΙΟσ - ΙΟΥΛΙΟσ 2011 7

Συγκεντρωθήκαμε από όλη την 
Ελλάδα στο κέντρο της Αθή-
νας, πορευτήκαμε ως την Πλα-

τεία Συντάγματος και ενώσαμε τη 
φωνή αγανάκτησης και διαμαρτυ-
ρίας μας με τις φωνές των εκατομ-
μυρίων συμπολιτών μας, ανανεώ-
νοντας το ραντεβού μας για την 
επόμενη μεγάλη συγκέντρωση δια-
μαρτυρίας.

Η εκδήλωση της 23ης Ιουνίου 2011 
και όλες όσες προηγήθηκαν σε περι-
φερειακό επίπεδο, λίγες ημέρες νω-
ρίτερα, αποτελούν μια πρώτη απά-
ντηση σε όσους νόμιζαν ότι η Ομο-
σπονδία μας έχει χάσει τη δυναμική 
της ή ότι δεν πιάνει τα μηνύματα των 
συναδέλφων. Η μαζικότερη, από 
οποιαδήποτε άλλη φορά τα τελευ-
ταία χρόνια, συμμετοχή συναδέλ-
φων από όλες τις πρωτοβάθμιες 
ενώσεις μας οπλίζει με δύναμη να 
συνεχίσουμε ακόμα πιο δυναμικά 
τον αγώνα μας για να πετύχουμε τα 
επιδιωκόμενα αποτελέσματα, χωρίς 
ηττοπαθείς ερμηνείες της όποιας 
μικρής συμμετοχής, όπου αυτή πα-
ρατηρήθηκε, αλλά με πίστη στο δί-
καιο των αιτημάτων μας και αποφα-
σιστικότητα για την επιτυχή έκβαση 
του αγώνα μας. Και αν οι συνάδελφοι 
από το Λεκανοπέδιο της Αττικής εί-
χαν μεγαλύτερη συμμετοχή σε σχέ-
ση και με τη δύναμη της ΓΑΔΑ, ο 
αντίκτυπος θα ήταν ακόμα πιο μεγά-
λος. Επίσης, σημαντική παράμετρος, 
η στήριξη του αγώνα μας από την 
κοινωνία, μια σχέση που οικοδομή-
σαμε με προσεχτικούς χειρισμούς 
και όχι με κινήσεις εντυπωσιασμού 
και συντεχνιακής λογικής.

Με αυτά ως δεδομένα, μπορούμε 
να αισιοδοξούμε όταν διαδηλώνου-
με έξω από τη Βουλή χειροκροτού-
μενοι από τους συμπολίτες μας. «Έν-
στολοι πολίτες και όλη η κοινωνία 
να δώσουμε ένα τέλος στη σύγχρονη 
δουλεία». Το μήνυμά μας είναι κρυ-
στάλλινο και φτάνει ξεκάθαρα στους 
παραλήπτες του, στην ελληνική κυ-
βέρνηση και στα διεθνικά κέντρα 
εξουσίας, που αποφασίζουν και υπα-
γορεύουν μέτρα ληστρικά και επώ-
δυνα, χωρίς ιερό και όσιο.  

Πρέπει, όμως να λάβουν επιτέ-
λους υπόψη τους την οργή του λα-
ού μας. «Δεν πάει άλλο, είμαστε κι 
εμείς λαός» βροντοφωνάξαμε στην 
πλατεία Κολοκοτρώνη και στο Σύ-
νταγμα, όλοι μαζί, αστυνομικοί, 
πυροσβέστες και λιμενικοί. «Απά-
ντηση στην τρόικα να δώσουμε μα-
ζί, οι τόκοι και τα δάνεια βουλιά-
ζουν τη ζωή», «Θέλουμε το αύριο 
καλύτερο από το χθες, σταματήστε 
τώρα τις περικοπές», «Το πήγαν 
από δω, το φέραν από κει, φέρανε 
τη χώρα στην καταστροφή», «Με 
αέρα δεν κινούνται τα περιπολικά, 

βάλτε βενζίνη και ανταλλακτικά», 
«Χωρίς πενθήμερα και νυχτερινά 
τα Σώματα Ασφαλείας θα βγουν 
στη ζητιανιά», «Μισθούς – συντά-
ξεις και αποδοχές, η τρόικα τα 
σβήνει χωρίς αναστολές», «Κάνου-
με πορεία να φύγει η επαιτεία», 
Λαός και Αστυνομία, η δύναμη εί-

ναι μία» ήταν τα συνθήματα που 
ακούστηκαν, αποσπώντας τα θετι-
κά σχόλια και τα χειροκροτήματα 
πολλών Αθηναίων, χωρίς ωστόσο 
να απουσιάσουν και κάποιες απο-
δοκιμασίες ορισμένων νεαρών που 
αντιδρούν και μόνο στην παρουσία 
οποιασδήποτε στολής...

Στους συναδέλφους μίλησαν, εκ-
φράζοντας τις ευχαριστίες τους για 
την ανταπόκρισή τους στο κάλε-
σμα των έξι Ομοσπονδιών, ο πρόε-
δρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φω-
τόπουλος, ο πρόεδρος της ΠΟΑ-
ΞΙΑ κ. Δημήτρης Γεωργαντζής, ο 
αντιπρόεδρος της ΠΟΕΥΠΣ κ. Νι-
κόλαος Αθάνατος, ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΠΛΣ κ. Δριβάκος Γεώργιος, 
ο πρόεδρος της ΕΑΠΣ κ. Φίλιππος 
Παντελεάκος και ο γενικός γραμ-
ματέας της ΠEAΛΣ κ. Σαϊτάκης 
Δημήτριος.  Το Ψήφισμα της με-
γάλης συγκέντρωσης επιδόθηκε 
στον αντιπρόεδρο της Βουλής κ. 
Γρηγόρη Νιώτη, προκειμένου να 
το διαβιβάσει στα πολιτικά κόμμα-
τα, ενώ ο υπουργός Οικονομικών κ. 
Ευάγγελος Βενιζέλος, που απο-
χώρησε από το γραφείο του λόγω 
ειλλημμένων υποχρεώσεων και 
δεν κατέστη δυνατόν να συναντη-
θεί με τους προέδρους των Ομο-
σπονδιών, τους διαβεβαίωσε ότι θα 
προγραμματιστεί συνάντηση το 
προσεχές διάστημα.

Ο αγώνας συνεχίζεται,  
πιο μαζικά και πιο δυναμικά
Ο παναστυνομικός ξεσηκωμός η καλύτερη απάντησή μας στα μέτρα παρατεταμένης φτώχειας και λιτότητας 

Χαιρέτησαν  
τη συγκέντρωση
Εκ μέρους των πολιτικών κομμά-
των σύντομους χαιρετισμούς 
απηύθυναν ο γραμματέας της Ν.Δ. 
κ. Γιάννης Μανώλης, ο βουλευ-
τής του ΚΚΕ  κ. Σπύρος Χαλβα-
τζής, ο γραμματέας Συνδικαλιστι-
κού του ΛΑΟΣ κ. Γιώργος Κανελ-
λόπουλος, ο βουλευτής  του ΣΥ-
ΡΙΖΑ κ. Θεόδωρος Δρίτσας, 
καθώς επίσης ο γενικός γραμμα-
τέας της ΑΔΕΔΥ κ. Ηλίας Ηλιό-
πουλος και ο πρόεδρος της Πα-
νελλήνιας Ομοσπονδίας Απο-
στράτων Σωμάτων Ασφαλείας κ. 
Θεόφιλος Αθανασίου. Το παρών 
έδωσαν επίσης οι βουλευτές του 
ΛΑΟΣ κ.κ. Αθανάσιος Πλεύρης 
και Αδωνις Γεωργιάδης, ο βου-
λευτής του ΚΚΕ κ. Δημήτρης 
Αγκαβανάκης, ο καθηγητής Αλέ-
ξης Μητρόπουλος και ο νομικός 
μας σύμβουλος Χαράλαμπος 
Μπουκουβάλας.

ΜηνυΜα  
των ΟΜΟσπΟνδιων  
των έργαζΟΜένων  
στα σωΜατα  
ασφαλέιασ πρΟσ  
τΟυσ αγωνιζΟΜένΟυσ 
συΜπΟλιτέσ Μασ τησ 
πλατέιασ συνταγΜατΟσ
Εμείς οι αστυνομικοί, οι λιμενι-
κοί και οι πυροσβέστες που συ-
γκεντρωθήκαμε σήμερα στην 
Αθήνα από κάθε γωνιά της Ελλά-
δας για να εκφράσουμε την έντο-
νη διαμαρτυρία και αγανάκτηση 
μας για τις αντιλαϊκές πολιτικές 
που εφαρμόζουν οι κυβερνώ-
ντες, δηλώνουμε το δικό μας δυ-
ναμικό «παρών» στην Πλατεία 
Συντάγματος απευθύνοντας μή-
νυμα αλληλεγγύης στον ακηδε-
μόνευτο και πηγαίο αγώνα σας, 
όχι μόνο για να μην περάσουν τα 
ισοπεδωτικά οικονομικά μέτρα 
αλλά και για να πληρώσουν επι-
τέλους εκείνοι που προκάλεσαν 
την πολυδιάστατη κρίση που βι-
ώνουμε όλοι μας και οι οποίοι 
φέρουν βαρύτατες ευθύνες διότι 
οδήγησαν την πατρίδα μας στα 
πρόθυρα της χρεοκοπίας.

 Ως ένστολοι εργαζόμενοι εί-
μαστε ενάντια στην χειραγώγη-
ση και χρησιμοποίηση μας από 
τους Κυβερνώντες ως κυματο-
θραύστη των λαϊκών αγώνων 
γιατί με την κοινωνία μας ενώ-
νουν οι ίδιες αγωνίες και τα ίδια 
όνειρα για ένα καλύτερο αύριο.

 Θέλουμε να σας διαβεβαιώ-
σουμε ότι δεν μας χωρίζει τίποτε 
απολύτως.

 Αυτός ο ιστορικός λαός και 
αυτή η ιστορική χώρα αξίζουν 
καλύτερες μέρες.

Γι’ αυτό, ο αγώνας συνεχίζεται!
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των αγανακτισμένων πολιτών. «Ως 
ένστολοι εργαζόμενοι δηλώνουμε 
και πάλι κατηγορηματικά ότι είμα-
στε ενάντια στην χειραγώγηση και 
χρησιμοποίησή μας από τους Κυ-
βερνώντες ως κυματοθραύστης 
των λαϊκών αγώνων γιατί είμαστε 
και εμείς σπλάχνο από τα σπλάχνα 
της ίδιας της κοινωνίας μας και μας 
ενώνουν με τους συμπολίτες μας οι 
ίδιες αγωνίες και τα ίδια όνειρα για 
ένα καλύτερο αύριο».

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στις 
θέσεις της Ομοσπονδίας για την 
αναγκαιότητα γενναίας οικονομι-
κής στήριξης της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, τονίζοντας: Λέμε όχι στην 
απαξίωση και τον ευτελισμό των 
υπηρεσιών μας. 

Λέμε όχι στην παράδοση της κοι-
νωνίας μας στην ανομία και στο 
έγκλημα. «Στο αγαθό της ασφάλει-
ας του πολίτη δεν χωρούν εκπτώ-
σεις και περικοπές».Αίσθηση δε 
προκάλεσε η αναφορά του στις 
αντιδράσεις των πολιτών, τονίζο-
ντας ότι «είναι λυπηρό το φαινόμε-
νο να χρειάζονται η Νομοθετική 
και η Εκτελεστική Εξουσία την πα-
ρουσία μεγάλου μεγέθους αστυνο-
μικών δυνάμεων για να διεξαγά-
γουν τις καταστατικές και τις συ-
νταγματικές τους λειτουργίες. Η 
απαξίωση του πολιτικού συστήμα-
τος στα μάτια της κοινωνίας δεν 

επιτρέπει όπως φαίνεται την ομα-
λή διεξαγωγή του πολιτικού διαλό-
γου. Για όλες τις μετακινήσεις, για 
όλες τις δημόσιες εμφανίσεις των 
περισσοτέρων προσώπων της πο-
λιτικής ιεραρχίας πρέπει να προη-
γούνται διμοιρίες ταλαιπωρημέ-
νων, εξουθενωμένων και απλήρω-
των συναδέλφων για να τους προ-
στατεύουν από την αγανάκτηση 
του κόσμου αφού τα κομματικά 
τους μέλη είναι πια απρόθυμα να 
τις περιφρουρήσουν. 

Ακόμη και η κυρίαρχη λειτουρ-
γία του κοινοβουλίου χρειάζεται 
την ενισχυμένη αστυνομική πα-
ρουσία, τους αποκλεισμούς, την 
περιτείχιση. 

Πρέπει όμως όλοι να αντιλη-
φθούν ότι η αστυνομική λειτουργία 
που διεξάγεται με μεγάλες θυσίες 
και δυσκολίες, δεν μπορεί να υπο-
καταστήσει το κύρος και την αξιο-
πρέπεια της πολιτικής λειτουργίας. 
Επομένως η αποδοχή του κυρίαρ-
χου πολιτικού συστήματος από 
τους πολίτες και τις Πλατείες των 
αγανακτισμένων, είναι δικό του 
αποκλειστικά μέλημα.

συγγνώμη
Τα στελέχη των πολιτικών κομμά-
των εξουσίας πρέπει με τις πράξεις 
τους, τις υπερβάσεις τους και ακό-
μη με την ειλικρινή τους συγνώμη 

που συνεπάγεται αλλαγή της γραμ-
μής πλεύσης, να δώσουν στους πο-
λίτες να καταλάβουν ότι αγωνίζο-
νται για το συμφέρον τους. 

Γιατί αν η συντριπτική πλειοψη-
φία των πολιτών αυτής της χώρας 
πιστεύει το αντίθετο, ότι δηλαδή η 
πολιτική εξουσία εξασφαλίζει τα 
συμφέροντα των δανειστών και όχι 
του λαού, τότε η αστυνομία δεν 
μπορεί να αντιστρέψει αυτή την 
αντίληψη. Πολύ περισσότερο όταν 
και οι αστυνομικοί ζουν πλέον στα 
όρια της φτώχειας και σε πολλές 
περιπτώσεις προσφέρουν από τους 
πενιχρούς μισθούς τους για τη συ-
ντήρηση και την αγορά υλικοτεχνι-
κών μέσων για τη στοιχειώδη λει-
τουργία των υπηρεσιών τους.

Καλούμε τους Κυβερνώντες και 
την τρόικα να αντιληφθούν έγκαι-
ρα ότι πέραν από αγανακτισμένους 
πολίτες, δεν πρέπει και δεν θα τους 
επιτρέψουμε να μας μετατρέψουν 
και σε αγανακτισμένους αστυνομι-
κούς – πυροσβέστες – λιμενικούς». 
Κλείνοντας την ομιλία του, διαβε-
βαίωσε τους συμπολίτες μας ότι 
αγωνιζόμαστε ενάντια στην υπο-
βάθμιση και την απαξίωση των 
υπηρεσιών μας, αλλά και υπέρ της 
αναβάθμισης του βιοτικού μας επι-
πέδου και σ’ αυτόν τον καλό και δί-
καιο αγώνα θέλουμε την συμπαρά-
σταση όλων.

ΧρηστΟσ φωτΟπΟυλΟσ

«ζούμε πλέον  
στα όρια  
της φτώχειας,  
φτάνει πια»!
Η αστυνομική λειτουργία που διεξάγεται  
με μεγάλες θυσίες και δυσκολίες,  
δεν μπορεί να υποκαταστήσει το κύρος  
και την αξιοπρέπεια της πολιτικής λειτουργίας, 
τονίζει ο Χρήστος Φωτόπουλος

«Συγκεντρωθήκαμε σήμερα 
εδώ στο κέντρο της Αθήνας 
από κάθε γωνιά της Ελλά-

δας για να εκφράσουμε την έντονη 
διαμαρτυρία και αγανάκτησή μας 
για τις αντιλαϊκές πολιτικές των κυ-
βερνώντων, βροντοφωνάζοντας 

«Φτάνει πια, δεν πάει άλλο», τόνισε 
στο χαιρετισμό του ο κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος.

Δηλώνουμε το δικό μας δυναμικό 
«παρών» στην Πλατεία Συντάγμα-
τος, συνέχισε ο ίδιος απευθύνοντας 
μήνυμα αλληλεγγύης στον αγώνα 
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δηλώνουμε κι εμείς αγανακτισμένοι
Το Ψήφισμα της Πανελλαδικής Κινητοποίησης

Την βαθύτατη ανησυχία όλων 
των ενστόλων για το πού 
οδηγεί η πρωτοφανής κρίση 

τα πράγματα στη χώρα μας, κατα-
γράφει το Ψήφισμα της συγκέ-
ντρωσης, σημειώνοντας ότι τα 
τεράστια κοινωνικά προβλήματα 
δεν λύνονται με την αστυνομική 
καταστολή. «Η ανέχεια που βιώνει 
κάποιος που για να μπορέσει 

απλά και μόνο να φάει κάτι για να 
κρατηθεί στη ζωή προστρέχει στα 
σκουπίδια και τα υπολείμματα 
στο τέλος των λαϊκών αγορών – 
φαινόμενο γεωμετρικά αυξητικής 
έντασης – δεν λύνεται με αστυνο-
μικά μέτρα. Το διακύβευμα για 
μας τους εργαζόμενους στα Σώμα-
τα Ασφαλείας είναι να μην μετα-
τραπούμε εμείς σε μηχανισμό 

απορρόφησης των ισχυρών κρα-
δασμών από τις πολιτικές που 
οδήγησαν τη Χώρα μας σ’ αυτό το 
αδιέξοδο και να αποτελέσουμε το 
«σάκο του μποξ» για ανομήματα 
άλλων».Και αφού αναφέρεται 
αναλυτικά στις επιπτώσεις του 
Μνημονίου, σημειώνεται στη συ-
νέχεια ότι η κυβέρνηση προχωρεί 
με καταιγιστικό τρόπο στην εφαρ-

μογή του ΜΕΣΟΠΡΟΘΕΣΜΟΥ 
προγράμματος που προβλέπει 
νέες δυσβάσταχτες περικοπές ως 
το 2015 κατά 315,36 εκατ. ευρώ 
(-16,4%), που μεταφράζεται σε μεί-
ωση των αποδοχών κατά 259,93 
εκατ. ευρώ και ειδικότερα κατά 
12,6% για την καταβολή μισθών, 
κατά 49,2% για την καταβολή πρό-
σθετων μισθολογικού χαρακτήρα 

παροχών και κατά 23,3% για την 
καταβολή των οδοιπορικών. Η δε 
μείωση των λειτουργικών δαπα-
νών θα φτάσει το 13,4% και η μεί-
ωση των δαπανών για την προμή-
θεια υλικοτεχνικού και λοιπού 
εξοπλισμού το 28,6%». Το ψήφι-
σμα κλείνει με τα αιτήματά μας 
(διαβάστε το ολόκληρο στο 
www:poasy.gr) 
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Εκατοντάδες συνάδελφοι 
αστυνομικοί, πυροσβέστες, 
λιμενικοί καθώς και συνταξι-

ούχοι από τους νομούς Αργολίδας- 
Αρκαδίας- Κορινθίας-Λακωνίας-
Μεσσηνίας –Ηλείας αλλά και αντι-
προσωπείες συναδέλφων από την 
Αχαΐα, το Ηράκλειο και τα Χανιά 
της Κρήτης συγκεντρώθηκαν στην 
κεντρική πλατεία της Τρίπολης και 
διατράνωσαν την αποφασιστικότη-
τά τους να συνεχίσουν τον αγώνα 
μας ακόμα πιο μαζικά για να μην 
περάσουν τα ισοπεδωτικά οικονο-
μικά μέτρα που θέτουν σε κίνδυνο 
τη ζωή του αστυνομικού και μειώ-
νουν τη δυνατότητα επέμβασής του 
για την αντιμετώπιση της εγκλημα-
τικότητας.   

«1000  ένστολοι από κάθε γωνιά 
της Περιφέρειας, βροντοφώναξαν 
«είμαστε και εμείς λαός» και έβα-
λαν γυαλιά στους συνδικαλιστές 
της ΓΣΕΕ και της ΑΔΕΔΥ, οι οποίοι 

έμειναν άναυδοι μπροστά στη με-
γαλειώδη συμμετοχή. Οι αστυνομι-
κοί χαρακτήρισαν το Μνημόνιο  
«βδέλλα στα σωθικά μας» που εδώ 
κι ένα χρόνο ρουφά το αίμα τους», 
έγραψε η εφημερίδα Ενημέρωση 
Πελοποννήσου.

Μετά τη συγκέντρωση στην κε-
ντρική πλατεία, στις 16-6-2011, οι 
ένστολοι αστυνομικοί προχώρησαν 
σε πορεία ως τα γραφεία της Περι-
φέρειας Πελοποννήσου κι αντι-
προσωπεία τους συναντήθηκε με 
τον περιφερειάρχη Πέτρο Τατούλη, 
στον οποίο επέδωσαν ψήφισμα δι-
αμαρτυρίας. 

Ο κ. Τατούλης μαζί με τους τρεις 
θεματικούς αντιπεριφερειάρχες, 
υποδέχτηκε την αντιπροσωπεία 
των αστυνομικών, πυροσβεστών 
και λιμενικών και τους διαβεβαίω-
σε ότι θα προωθήσει τα αιτήματά 
τους, έγραψε το blog-kalimera-
arkadia.

Ένωση Αστυνομικων 
ΑιτωλοΑκΑρνΑνιΑσ

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
αστυνομικών έγινε το πρωί,  

για τα προβλήματα του κλάδου, 
τις περικοπές κλπ. Η διαμαρτυ-
ρία, πραγματοποιήθηκε έξω από 
το κτίριο της Α/Δ Ακαρνανίας.

Αν και η συμμετοχή δεν ήταν 
ικανοποιητική, όπως σημείωσαν 
οι συνδικαλιστές, οι συγκεντρω-
μένοι επέδειξαν αποφασιστικό-
τητα για κλιμάκωση των κινητο-
ποιήσεων, τονίζοντας πως τα 
προβλήματα στους αστυνομι-
κούς καθημερινά διογκώνονται 
και δεν μπορούν να περιμένουν. 

Στη συγκέντρωση μίλησε ο 
πρόεδρος της Ένωσης των Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων του νομού, 
Δημήτρης Ρούσσης, που παρέθε-
σε τους λόγους που οδηγούν 
τους αστυνομικούς σε κινητο-
ποιήσεις. 

• www.agriniopress.gr

Ένωση Αστυνομικων 
κοζΑνησ 

Κατακλύστηκε από αστυνομικούς 
χθες το πρωί  η «Τσόντζα» (δίπλα 

στο «Θ») οι οποίοι διαμαρτυρήθηκαν 
στην είσοδο της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Κοζάνης,  στα πλαίσια ταυτό-
χρονης ένστολης Πανελλαδικής Κι-
νητοποίησης των Πρωτοβαθμίων 
Ενώσεων των αστυνομικών. Όπως 
επισήμαναν ο  πρόεδρος της Ένωσης 
Αστυνομικών Κοζάνης Στέλιος Μπα-
ντόλας και Γραμματέας της Ένωσης 
Νίκος Πεσλής στους συγκεντρωμέ-
νους συναδέλφους τους,  οι αστυνο-
μικοί αντιδρούν στην πολιτική των 
περεταίρω μειώσεων στους μισθούς, 
λαμβάνοντας υπόψη ότι από τον Αύ-
γουστο 2011 δεν θα καταβάλλονται 
νυχτερινά ενώ θα περικοπούν και τα 
πενθήμερα.  

• www.tharos.gr

Πάλι εμείς θα πληρώσουμε την    κρίση; Δεν αντέχουμε άλλο!
Η «Νέα Αστυνομία» φιλοξενεί σε ένα τετρασέλιδο τα πιο χαρακτηριστικά δημοσιεύματα τοπικών εφημερίδων και δικτυακών τόπων                για τις δυναμικές συγκεντρώσεις διαμαρτυρίας των Πρωτοβαθμίων Οργανώσεων

τριΠολη

«Άλωσαν» την Τρίπολη 
οι ένστολοι της 
Πελοποννήσου
Δυναμική κινητοποίηση από τις Ενώσεις 
Αστυνομικών Αργολίδας, Αρκαδίας,  
Κορινθίας, Λακωνίας και Μεσσηνίας

Ένωση Αστυνομικων ΑχΑΐΑσ

Πραγματοποιήθηκε σήμερα 21-
6-2011 στην Πάτρα ένστολη 

διαμαρτυρία Αστυνομικών, οι 
οποίοι συγκεντρώθηκαν στις 
11.00 π.μ. μπροστά από το Αστυ-
νομικό Μέγαρο της Α.Δ. Αχαΐας, 
διαμαρτυρόμενοι για την πολιτική 
των περι-
κ ο π ώ ν 
ακόμα και 
αυτών των 
λειτουργι-
κών δαπα-
νών, τη μη 
δυνατότη-
τα συντή-
ρησης, τη 
μη ανανέ-
ω σ η  το υ 
τεχνολογι-
κού εξοπλισμού και τη μη ανα-
πλήρωση των θέσεων των αστυνο-
μικών που συνταξιοδοτούνται, 
οδηγώντας τις αστυνομικές υπη-
ρεσίες στο κλείσιμο και τους πολί-
τες στην αναζήτηση προστασίας 
από ιδιωτικές εταιρείες!  

Στην συγκέντρωση παρέστησαν 
και απεύθυναν χαιρετισμούς, ο 

Γραμματέας του Δ.Σ. της ΠΟΑΣΥ κ. 
Βασ. Κωνσταντόπουλος, εκπρό-
σωποι των Ενώσεων Πυροσβε-
στών και Λιμενικών Υπαλλήλων, 
ο εκπρόσωπος του Κ.Κ.Ε. Δημ. 
Αντωνόπουλος , ο Πρόεδρος του 
Νομαρχιακού Συμβουλίου της 

ΑΔΕΔΥ κ. 
Κ.Πετρό-
π ο υ λ ο ς , 
και ο Πρό-
εδρος του 
Ε μ π ο ρ ι -
κού Συλ-
λόγου της 
πόλης κ. 
Γεώργιος  
Ρ Ω Ρ Ρ Ο Σ 
μ α ζ ί  μ ε 
τον υπεύ-

θυνο Τύπου του Εμπορικού Συλ-
λόγου κ. Ηλία Παυλίδη.Οι αστυνο-
μικοί μοίρασαν στους πολίτες της 
Πάτρας φυλλάδια με ανοικτή επι-
στολή της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αχαΐας και ανανέω-
σαν το ραντεβού τους για την έν-
στολη κινητοποίηση της Αθήνας.

• www.policenet.gr

ΈνωσΈισ Αστυνομικων 
ΦθιωτιΔΑσ, ΒοιωτιΑσ, 
ΦωκιΔΑσ, ΈυρυτΑνιΑσ 
κΑι ΈυΒοιΑσ

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
πραγματοποίησαν σήμερα το 

πρωί στο Αστυνομικό Μέγαρο 
στη Λαμία οι Αστυνομικοί της 
Στερεάς Ελλάδας. Στο ψήφισμα, 
που εξέδωσαν και επέδωσαν στην 
φυσική και πολιτική ηγεσία, δια-
τρανώνουν την αντίθεσή τους 
στην ψήφιση του Μεσοπρόθε-

σμου, τονίζοντας ότι ένα τέτοιο 
σχέδιο καταδικάζει τα Σώματα 
Ασφαλείας σε υπολειτουργία και 
τους οδηγεί στην εργασιακή, οι-
κονομική και κοινωνική εξαθλί-
ωση. Συνένοχοι στο έγκλημα δεν 
θα γίνουμε, λένε οι αστυνομικοί 
και καλούν  τους πολιτικούς μας 
ταγούς να αντιληφθούν ότι εκλέ-
χθηκαν από τον ελληνικό λαό για 
την προάσπιση των συμφερό-
ντων του και όχι για την προσπά-
θεια εξόντωσής του. 
• www.gordiosdessmos.blogspot.com
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Ένωση Αστυνομικων 
ΓρΈΒΈνων

Εμείς οι Αστυνομικοί Υπάλλη-
λοι της Αστυνομικής Διεύ-

θυνσης Γρεβενών που συγκε-
ντρωθήκαμε σήμερα Τρίτη 21-6-
2011 στα Γρεβενά, εκφράζουμε 
την βαθύτατη ανησυχία μας για 
το πού οδηγεί η πρωτοφανής 
κρίση τα πράγματα στη χώρα 
μας, με την έλλειψη προοπτικής, 
ελπίδας και αισιοδοξίας για το 
μέλλον από την έκρηξη της 
ανεργίας, την υποβάθμιση του 
βιοτικού επιπέδου του λαού, από 
το τεράστιο βάρος που φορτώνε-
ται στις πλάτες των απλών αν-
θρώπων, που αυτοί καλούνται να 
επωμισθούν τις συνέπειες από 
την ασύδοτη διαχρονική δράση 
των λυμεώνων του δημοσίου 
χρήματος που ακόμα παραμέ-
νουν στο απυρόβλητο. 

• www.greveniotis.gr

Ένωση Αστυνομικων κΑΒΑλΑσ

Παράσταση διαμαρτυρίας έκαναν 
χθες το πρωί μπροστά από το 

κτίριο της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Καβάλας, οι εν ενεργεία και συνταξι-
ούχοι αστυνομικοί της Καβάλας, μοι-
ράζοντας φυλλάδια- ανοιχτή επιστο-
λή - στους Καβαλιώτες, με στόχο να 
τους ενημερώσουν για τα προβλή-
ματα που αντιμετωπίζουν κυρίως σε 
επίπεδο στελέχωσης των υπηρεσι-
ών. Ο Πρόεδρος της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Ν. Καβάλας, 
Νίκος Καπνόπουλος, μίλησε για την 
κίνηση αυτή και δήλωσε εκ μέρους 

όλων των συναδέλφων τους: «Η ση-
μερινή συγκέντρωση αποτελεί την 
υλοποίηση απόφασης γενικού συμ-
βουλίου και του διοικητικού συμ-
βουλίου της Ομοσπονδίας. Τα όρια 
της αντοχής μας έχουν εξαντληθεί. 
Το αγαθό της ασφάλειας του πολίτη, 
αλλά και η θωράκιση του Έλληνα 
αστυνομικού πρέπει να αποτελέ-
σουν προτεραιότητα για την κυβέρ-
νηση, η οποία καθημερινά με τις 
ενέργειές της απαξιώνει την Ελληνι-
κή Αστυνομία».

• www.kavalanet.gr

Ένωση Αστυνομικων 
ροΔοΠησ

Πραγματοποιήθηκε σήμερα 
Τρίτη, 21 Ιουνίου 2011 και από 

ώρες 10:00΄ έως 13:00΄ στην Κομο-
τηνή, έμπροσθεν του Αστυνομι-
κού Μεγάρου της Α.Δ. Ροδόπης,  
Ένστολη Διαμαρτυρία της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού 
Ροδόπης.Η διαμαρτυρία αφορού-
σε κατά κύριο λόγο, την πολιτική 
των οικονομικών περικοπών που 
δημιουργούν μισθούς πείνας για 
τους Έλληνες Αστυνομικούς, απα-
ξιώνοντας ταυτόχρονα το ρόλο και 
την προσφορά τους στην Ελληνι-
κή κοινωνία. 

• www.fonirodopis.gr/press/

Ένστολοι από νομούς της Κεντρι-
κής Μακεδονίας, συγκεντρώθη-

καν το πρωί της Δευτέρας (20/6) 
στις Σέρρες, εκφράζοντας τη δια-
μαρτυρία τους για τις περικοπές σε 
μισθούς, δαπάνες και εξοπλισμό 
λόγω … μνημονίου. 

Περισσότεροι από 500 ένστολοι, 
αστυνομικοί, πυροσβέστες και λι-
μενικοί, συγκεντρώθηκαν μπροστά 
από το Αστυνομικό Μέγαρο Σερρών 

και στη συνέχεια πραγματοποίη-
σαν  πορεία διαμαρτυρίας προς το 
Διοικητήριο, κρατώντας πανό και 
μαύρες σημαίες στα χέρια.Αντιπρο-
σωπεία των συγκεντρωμένων, πα-
ρέδωσε ψήφισμα διαμαρτυρίας 
στον αντιπεριφερειάρχη Σερρών 
Γιάννη Μωυσιάδη, το οποίο αναφέ-
ρει τα αιτήματα και τους λόγους 
που τους οδήγησαν στους δρόμους.  

• www.infoserres.gr

συνΔικΑλιστικη κινηση Αστυνομικων ΞΑνθησ

Πάλι εμείς θα πληρώσουμε την    κρίση; Δεν αντέχουμε άλλο!
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Ένστολοι ήταν οι διαδηλωτές στο 
κέντρο της Ξάνθης, το πρωί της 

Τρίτης. Οι αστυνομικοί της Ξάνθης, 
σε ρόλο διαμαρτυρόμενων, πραγ-
ματοποίησαν διαμαρτυρία έξω από 
την Αστυνομική Διεύθυνση της 
Ξάνθης και στους δρόμους της πό-
λης.Όπως αναφέρει και η Συνδικα-
λιστική Κίνηση Αστυνομικών Ξάν-
θης, η ψήφιση του μεσοπρόθεσμου 
προγράμματος και οι γενικότερες 

πιέσεις απέναντι στα εισοδήματα 
των αστυνομικών επηρεάζουν άμε-
σα το βιοτικό τους επίπεδο. Παράλ-
ληλα, η μείωση των κονδυλίων για 
τη λειτουργία των αστυνομικών 
υπηρεσιών τους ωθούν στην υιοθέ-
τηση πρωτότυπων και δυναμικών 
τρόπων αντίδρασης, όπως ανέφερε 
ο πρόεδρος της Σ.Κ.Α.Υ.Ξ.  Κώστας 
Μαλικόπουλος. 

• www.xanthipress.gr

σΈρρΈσ

Βγήκαν στους δρόμους οι ένστολοι
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Εξάλλου, στη Λάρισα συνεδρίασαν στις 14 Ιουνίου 2011 τα Διοικη-
τικά συμβούλια των Θεσσαλικών Ενώσεων, με τη συμμετοχή κλιμα-
κίου της Ομοσπονδίας υπό τον πρόεδρο κ. Χρήστο Φωτόπουλο και 
τη συμμετοχή του προεδρείου της Ένωσης Αξιωματικών Θεσσαλί-
ας, όπου τονίστηκε και πάλι η αναγκαιότητα των κινητοποιήσεων.

Ένωση Αστυνομικων 
ιωΑννινων

«Δηλώνουμε κι εμείς αγανακτι-
σμένοι. Με την πολιτική των 

περικοπών ακόμη και των λειτουργι-
κών δαπανών, τη μη δυνατότητα συ-
ντήρησης, τη μη ανανέωση του τε-
χνολογικού εξοπλισμού και τη μη 
αναπλήρωση των θέσεων συναδέλ-
φων που συνταξιοδοτούνται, οι 
αστυνομικές υπηρεσίες οδηγούνται 
στο κλείσιμο και οι πολίτες σε αναζή-
τηση προστασίας από ιδιωτικές εται-
ρείες. Είμαστε αποφασισμένοι να 
πούμε όχι στην απαξίωση της ΕΛ.ΑΣ. 
Λέμε όχι στην παράδοση της ελληνι-
κής κοινωνίας στην ανομία και το 
έγκλημα. Απαιτούμε να ληφθούν 

Ένωση Αστυνομικων 
ημΑθιΑσ

Αστυνομικοί από την Ημαθία 
πήγαν με πανό  στην αστυνο-

μική διεύθυνση και διαμαρτύρο-
νται για την απαξίωση της Ελλη-
νικής Aστυνομίας, για τις μεγά-
λες περικοπές που τους έκανε η 
κυβέρνηση και για τη μη ανα-
πλήρωση αστυνομικών, ενώ οι 
πολίτες αναζητούν προστασία.

•www.laikoyra.gr

Ένωση Αστυνομικων 
κυκλΑΔων

Πορεία διαμαρτυρίας πραγ-
ματοποίησαν στο κέντρο 

της Ερμούπολης, άντρες και των 
τριών Σωμάτων Ασφαλείας, μια 
πορεία που κατέληξε στο λιμάνι 
την ώρα άφιξης του Blue Star 
Ιθάκη, μοιράζοντας την κοινή 
ανακοίνωσή τους, που δημοσι-
εύουμε παρακάτω καθώς και το 
ψήφισμα που εξέδωσαν

•www.cycladitis.gr

Ένωση Αστυνομικων 
ΠιΈριΑσ

Κλιμακώνουν τις κινητοποιή-
σεις τους οι ένστολοι που 

πραγματοποίησαν συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας έξω από την Αστυ-
νομική Διεύθυνση Πιερίας.

 Μιλώντας στους δημοσιογρά-
φους ο πρόεδρος της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Πιερί-
ας κ. Δημήτρης Φώτης και ανα-
φερόμενος στον αγώνα των 
αστυνομικών ανέφερε αφενός 
ότι η πολιτική των περικοπών 
απαξιώνει την Ελληνική Αστυνο-
μία αφετέρου δε ειδικά στην Πι-
ερία, οι αστυνομικοί αισθάνονται 
πλέον «υπάλληλοι της Αιγαίο» 
αφού με τη νομοθετική ρύθμιση 
που ψηφίστηκε στη βουλή για 
την ποινικοποίηση της μη κατα-
βολής του αντιτίμου των διοδί-
ων, αποτελεί πλέον καθημερινό 
φαινόμενο η κλήση των αστυνο-
μικών για την εφαρμογή του νό-
μου από την εταιρία.. 

ΈνωσΈισ Αστυνομικων λΑρισΑσ, μΑΓνησιΑσ, 
κΑρΔιτσΑσ κΑι τρικΑλων 

Βγήκαν στους δρόμους οι ένστολοι

γενναίες αποφάσεις για να σταματή-
σει αυτός ο μαρασμός και να οδηγη-
θεί ο αστυνομικός οργανισμός σε μία 
τροχιά δημοκρατικών αλλαγών και 
μεταρρυθμίσεων. Στη δύσκολη περί-
οδο που διανύει η χώρα μας, είμαστε 

δυστυχώς αναγκασμένοι να διαδη-
λώσουμε κι εμείς την αγανάκτησή 
μας για όλα αυτά που συμβαίνουν 
γύρω μας και να ζητήσουμε τη συ-
μπαράσταση όλων. Εάν υπάρχουν 
ανασφαλείς αστυνομικοί, θα έχουμε 

και ανασφαλείς πολίτες», τόνισε ο 
πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομικών 
Ιωαννίνων Γ. Παπατσίμπας, μιλώ-
ντας στη Γενική Συνέλευση των 
αστυνομικών (22 Ιουνίου 2011).

• www.epirusonline.gr

Ένστολη διαμαρτυρία αστυνομι-
κών, πραγματοποιήθηκε σήμε-

ρα το πρωί μπροστά από το Αστυνο-
μικό Μέγαρο Λάρισας, στο πλαίσιο 
πανελλήνιων κινητοποιήσεων που 
ξεκίνησαν οι αστυνομικοί, μετά τις 
περικοπές στον προϋπολογισμό 
που επηρεάζουν και την ΕΛΑΣ. 

Μαζική ήταν η συμμετοχή στην 
εκδήλωση διαμαρτυρίας με τους 
αστυνομικούς να έχουν αναρτήσει 
πανό και να φωνάζουν συνθήματα, 

ενώ παράλληλα μοίραζαν σε διερ-
χόμενους έντυπο υλικό προκειμέ-
νου να ενημερωθούν για τα αιτήμα-
τα τους. 

Την κεντρική ομιλία έκανε ο πρό-
εδρος της Ένωσης Αστυνομικών 
Λάρισας Μιχάλης Τολίκας ενώ εκ-
προσωπήθηκαν από συνδικαλιστές 
και η Ένωση Αξιωματικών ΕΛ.ΑΣ. 
Περιφέρειας Θεσσαλίας, καθώς και 
οι υπάλληλοι της Πυροσβεστικής 

•www.imerisia.gr

Ένστολη συγκέντρωση διαμαρτυ-
ρίας πραγματοποιήθηκε σήμε-

ρα μπροστά από το αστυνομικό μέ-
γαρο Ηρακλείου, από αστυνομι-
κούς, που διαμαρτύρονται για τις 
περικοπές στους μισθούς και στις 
λειτουργικές δαπάνες των υπηρεσι-
ών.Η διαμαρτυρία πραγματοποιή-
θηκε από τις 10 το πρωί ως τη 1 μετά 
το μεσημέρι, διανεμήθηκε έντυπο 
υλικό «για τις περικοπές των μι-

σθών μας και των λειτουργικών δα-
πανών της Αστυνομίας, που επιφέ-
ρουν την απαξίωση και εξαθλίωση 
του Έλληνα Αστυνομικού, κατεβά-
ζουν ρολά στις Αστυνομικές Υπηρε-
σίες και αφήνουν τους Έλληνες πο-
λίτες εκτεθειμένους και αβοήθη-
τους στα χέρια των εγκληματιών» - 
αναφέρεται χαρακτηριστικά στη 
σχετική ανακοίνωση.

•www.cretalive.gr

Ένωση Αστυνομικων ηρΑκλΈιου
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Και οι αστυνομικοί της Κεφαλλονιάς σε συγκέντρωση διαμαρτυ-
ρίας έξω από την Αστυνομική Διεύθυνση Κεφαλληνίας.

• www.voutospress.blogspot.com

Τα προβλήματα που αντιμετωπίζει 
η ΕΛΑΣ σε τοπικό επίπεδο, αναδεί-

χθηκαν σήμερα σε ένστολη διαμαρτυ-
ρία έξω από την έδρα της γενικής 
αστυνομικής διεύθυνσης Κρήτης στα 
Χανιά. Σύμφωνα με τον πρόεδρο της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Γιάννη Ζερβό, υπάρχουν ελλείψεις 
προσωπικού και μέσων.  « Έχουμε πλέ-
ον των 100 κενών οργανικών θέσεων 
σε μάχιμες υπηρεσίες και έλλειμμα 
κονδυλίων για την εύρυθμη λειτουρ-
γία των υπηρεσιών μας,» υποστήριξε. 
Όπως χαρακτηριστικά υποστήριξε ο κ 
Ζερβός, σχετικά με τις βλάβες σε οχή-
ματα , οι επισκευές γίνονται μέσω των 
γνωριμιών των εργαζομένων στα διά-
φορα συνεργεία της πόλης! «Τα μέσα 
αυτή τη στιγμή κυκλοφορούν με το 
φιλότιμο των συναδέλφων, τα φτιά-

χνομε μόνοι μας με τις γνωριμίες μας, 
η λειτουργία των υπηρεσιών είναι 
προβληματική δεν έχομε χαρτί Α4 δεν 
λειτουργούν εκτυπωτές δεν λειτουρ-
γούν οι υποδομές των υπηρεσιών,» 
ανέφερε χαρακτηριστικά. Οι αστυνο-
μικοί που συγκεντρώθηκαν, ανάρτη-
σαν πανώ, φώναζαν συνθήματα, συ-
γκέντρωναν υπογραφές συμπαράστα-
σης από πολίτες και μοίραζαν σε οδη-
γούς έντυπο με τα αιτήματά τους. 

•www.nooz.gr

Το μνημόνιο και οι επιπλέον περι-
κοπές που αναμένονται και για το 

υπουργείο Προστασίας του Πολίτη 
κατέβασαν στο δρόμο και τους αστυ-
νομικούς σε ολόκληρη τη χώρα. Στο 
Ρέθυμνο οι ένστολοι προχώρησαν σε 
σιωπηλή διαμαρτυρία μπροστά από 
το κτήριο της Αστυνομικής Διεύθυν-
σης Ρεθύμνου, ζητώντας από την κυ-

βέρνηση να εξαιρεθούν τα σώματα 
ασφαλείας από τις περικοπές, όπως 
σημείωσαν σε δηλώσεις τους ο πρόε-
δρος της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ρεθύμνου, Γιάννης 
Κουνδουράκης και ο πρόεδρος της 
Ένωσης Ειδικών Φρουρών Κρήτης, 
Χρήστος Τσανακτσίδης. 

•www.goodnet.gr

Ένωση Αστυνομικων χιου 

Βρισκόμαστε σε οικονομικό 
αδιέξοδο

Ένστολη διαμαρτυρία 
πραγματοποίησαν οι 

αστυνομικοί υπάλληλοι 
της Χίου έξω από το 
αστυνομικό μέγαρο, 
ακολουθώντας τις κινή-
σεις διαμαρτυρίας που 
γίνονται πανελλαδικά 
και κορυφώνονται την 
Πέμπτη με τη μεγάλη δι-
αδήλωση όλων των έν-
στολων στην Αθήνα. 
Στην σημερινή συγκέντρωση στο 
πλευρό των αστυνομικών υπαλ-
λήλων βρέθηκαν και συντάχθη-
καν με τα αιτήματα τους τόσο λι-
μενικοί όσο και πυροσβέστες, 
αφού η πολιτική των περικοπών 
αγγίζει όλους τους ένστολους που 
βλέπουν τα εισοδήματα τους να 
συρρικνώνονται δραματικά. 

Όπως δήλωσε ο πρόεδρος της 
Ένωσης Αστυνομικών υπαλλή-
λων Χίου Γ.Πατελίδας «είμαστε 
και εμείς πολίτες με τις ίδιες 
αγωνίες και τα ίδια προβλήματα 
με τον υπόλοιπο κόσμο ενώ 
εκτός των άλλων έχουμε να αντι-
μετωπίσουμε τις περικοπές που 
γίνονται τόσο στα λειτουργικά 
έξοδα των αστυνομικών διευ-
θύνσεων όσο και τα προβλήματα 
της μη συντήρησης και ανανέω-
σης του τεχνολογικού μας εξο-

πλισμού, με αποτέλεσμα την 
απαξίωση της ελληνικής αστυ-
νομίας». Παράλληλα στις δηλώ-
σεις του ο κ. Πατελίδας ανέφερε 
ότι οι αστυνομικοί υπάλληλοι 
βρίσκονται σε οικονομικό αδιέ-
ξοδο μιας και με το πρώτο μνη-
μόνιο κάθε αστυνομικός έχασε 
κατά μέσο όρο περίπου 4000€ 
και με βάση τους προϋπολογι-
σμούς του μεσοπρόθεσμου προ-
γράμματος υπολογίζουν ότι το 
εισόδημα τους θα συρρικνωθεί 
ακόμα κατά 2000€ ενώ εκτός 
των άλλων έρχεται να προστεθεί 
στα οικονομικά προβλήματα και 
η ελλιπής ιατροφαρμακευτική 
περίθαλψη που επιβαρύνει ακό-
μα περισσότερο τους οικογενει-
ακούς προϋπολογισμούς των 
αστυνομικών.... 

•www.tvpatrida.gr

Ένστολη διαμαρτυρία πραγμα-
τοποίησαν το πρωί, στο πλαί-

σιο πανελλαδικής κινητοποίησης 
του κλάδου, δεκάδες αστυνομικοί 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης Λέ-
σβου. Οι αστυνομικοί αντιδρούν 
στην περικοπή του προϋπολογι-
σμού της ΕΛ.ΑΣ., που θα σημάνει 
περαιτέρω περικοπές σε προσλή-
ψεις, υποδομές, επιδόματα. «Ανα-
σφαλής αστυνομικός, ανασφαλής 
πολίτης. Δεν μπορούμε να δουλέ-
ψουμε με αυτές τις συνθήκες», 

δήλωσε ο πρόεδρος της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Λέ-
σβου, Δημήτρης Αλεξίου. 

• www.emprosnet.gr

Ένωση Αστυνομικων λΈσΒου

Συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
πραγματοποιούν από το πρωί 

της Τρίτης έξω από την Αστυνομι-
κή Δ/νση Κέρκυρας, συνδικαλι-
στές μαζί με συνταξιούχους αστυ-
νομικούς. Όπως είπε ο πρόεδρος 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ν. Κέρκυρας, Νίκος Μποζί-
κης, μιλώντας στο ΑΠΕ-ΜΠΕ, οι 
αστυνομικοί αντιδρούν στο σχέδιο 
νόμου που κατατέθηκε πριν από 

10 ήμερες στην Βουλή και προβλέ-
πει την μείωση του βασικού μι-
σθού κατά 12,6 %, περικοπή των 
επιδομάτων κατά 49 % και μείωση 
των λειτουργικών δαπανών κατά 
18%. Οι αστυνομικοί της Κέρκυρας 
θα κλιμακώσουν τις κινητοποιή-
σεις τους με την συμμετοχή τους 
στις 23 Ιουνίου στην πανελλαδική 
διαμαρτυρία στην Αθήνα.
• www.athina984.gr/node/152638

Ένωση Αστυνομικων κΈρκυρΑσ

Ένωση Αστυνομικων ρΈθυμνου

Ένωση Αστυνομικων χΑνιων

Ένωση Αστυνομικων κΈΦΑλληνιΑσ & ιθΑκησ

Ένωση Αστυνομικων 
λΑσιθιου

Μια πρωτόγνωρη για τα δεδομέ-
να της περιοχής διαδήλωση, 

έζησε το πρωί της Τρίτης (21/6), η 
πόλη του Αγίου Νικολάου. Τη διαδή-
λωση των αστυνομικών υπαλλήλων 
Λασιθίου, που μαζί με τους συνα-
δέλφους τους, πυροσβέστες και λι-
μενικούς, διαμαρτύρονται για τη 
περικοπή μισθών και επιδομάτων, 
αλλά και την έλλειψη προσωπικού, 
που οδηγεί πλέον σε μείωση του αι-
σθήματος ασφάλειας σε πρωτοφα-
νή επίπεδα αγωνίας, ειδικά στην 
ύπαιθρο. Η εκδήλωση διαμαρτυρί-
ας άρχισε με τη συγκέντρωση των 
αστυνομικών, πυροσβεστών και 
λιμενικών, έξω από το κτίριο της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Λασιθίου, 
όπου ο πρόεδρος της ένωσης αστυ-
νομικών υπαλλήλων Κώστας Τσα-
γκουρνής, αναφέρθηκε στα προ-
βλήματα που αντιμετωπίζει ήδη το 
προσωπικό, με κύριο της μείωση 
κατά 25% του μισθού που η πολιτεία 
θέλει να επιβάλλει, αλλά και των 
επιδομάτων, καθώς και την έλλει-
ψη του προσωπικού που υφίσταται 
η διοίκηση.Είχαν προηγηθεί χαιρε-
τισμοί, προέδρων σωματείων και 
φορέων, υπέρ των αστυνομικών.

• www.104fm.gr

Ένωση Αστυνομικων 
Αττικησ

Στους δρόμους βγήκαν και οι 
Αστυνομικοί για να διαμαρτυρη-

θούν! Από το πρωί η Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Αττικής πραγ-
ματοποιεί συγκέντρωση έξω από τη 
ΓΑΔΑ στη Λεωφόρο Αλεξάνδρας 
διαμαρτυρόμενη για τις νέες περι-
κοπές μισθών που προβλέπει το 
μνημόνιο 2,την έλλειψη προσωπι-
κού αλλά και υλικοτεχνικών μέσων. 

Οι αστυνομικοί που είδαν ήδη το 
χαμηλό τους εισόδημα να πέφτει κι 
άλλο ελέω μνημονίου, βλέπουν τώ-
ρα ότι από Σεπτέμβρη θα χάσουν 
και τα πενθήμερα, αλλά και τις υπε-
ρωρίες τους κι έτσι αποφάσισαν να 
κατέβουν στο δρόμο, καθώς μιλάμε 
για ποσό από 200 ως και 300 ευρώ 
το μήνα! 

•www.athensblogs.gr/Ζειδωρον
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στις άμεσες προτεραιότητες  
και η ριζική αλλαγή της δομής  
και λειτουργίας της ΕΛ.Ασ.
Στη Βουλή το θέμα της εγκληματικότητας στο Ηράκλειο  
Κρήτης από τον βουλευτή Μανόλη Στρατάκη

Απαντώντας σε ερώτηση του 
βουλευτή Ηρακλείου του ΠΑ-
ΣΟΚ κ. Μανόλη Στρατάκη 

αναφορικά με την αύξηση των κλο-
πών στην πόλη, αλλά και την ύπαιθρο 
του νομού Ηρακλείου, ο υπουργός 
Προστασίας του Πολίτη κ. Χρήστος 
Παπουτσής αναφέρει ότι στις άμε-
σες προτεραιότητές του είναι και η 
ριζική αλλαγή της διοικητικής δομής 
και λειτουργίας της Ελληνικής Αστυ-
νομίας με τη διαμόρφωση ενός ολο-
κληρωμένου και συνεκτικού σχεδίου 
για την αναδιάρθρωση των αστυνομι-
κών Υπηρεσιών με στόχο τη δημιουρ-
γία μιας σύγχρονης Αστυνομίας. 

 Σε κάθε περίπτωση, τονίζει, προτε-
ραιότητα αποτελεί η πληρέστερη 
στελέχωση των Υπηρεσιών εκείνων, 
που ως κύρια αποστολή έχουν την 
αντιμετώπιση της εγκληματικότητας 
(Αστυνομικά Τμήματα, Υπηρεσίες 
Ασφαλείας κλπ), όμως όλα αυτά μέ-
νει να τα δούμε στην πράξη.

Ο κ. Στρατάκης είχε επισημάνει 
στην Ερώτησή του το αυξανόμενο κύ-
μα κλοπών που παρατηρείται το τε-
λευταίο διάστημα στο νομό Ηρακλεί-
ου, όπου αυτοκίνητα ανεξέλεγκτα 

κυκλοφορούν και οι επιβαίνοντες, 
ντόπιοι και ξένοι, αφαιρούν ό,τι υπο-
πέσει στην αντίληψή τους. Αποψιλώ-
νουν ακόμα και μη λειτουργούντα 
ελαιουργεία της υπαίθρου, ανεμόμυ-
λους και ό,τι άλλο βρεθεί μπροστά 
τους, τα οποία πωλούν ως παλιοσίδε-
ρα ή ως αντίκες σε μάντρες παλαιών 
υλικών, χωρίς να διερευνάται ούτε η 
προέλευσή τους, ούτε αν είναι προϊόν 
κλοπής.

Ο υπουργός Προστασίας του Πολί-
τη αναφέρει επίσης τα συγκεκριμένα 
σχέδια αστυνόμευσης που εφαρμό-
ζονται από την Αστυνομική Δ/νση 
Ηρακλείου (Ειδικό σχέδιο ανεγκλη-
ματικής πολιτικής,  Ειδικό σχέδιο για 
την καταπολέμηση των ναρκωτικών, 

Ειδικό σχέδιο οδικής ασφάλειας-τρο-
χονομικής αστυνόμευσης κλπ) και 
σημειώνει ότι στο πλαίσιο υλοποίη-
σης του ειδικού σχεδίου δράσης στην 
πόλη του Ηρακλείου, περιλαμβάνε-
ται η δράση της ομάδας ΔΙ.ΑΣ, η δύ-
ναμη της οποίας ανέρχεται στους 36 
αστυνομικούς, οι εποχούμενες περι-
πολίες της Υποδιεύθυνσης Ασφαλεί-
ας και των τοπικών (Α και Β) Αστυνο-
μικών Τμημάτων Ηρακλείου κλπ. 

Τέλος, στους άμεσους στόχους του 
υπουργείου είναι η αποδέσμευση 
αστυνομικών δυνάμεων από την 
εκτέλεση καθηκόντων διοικητικής, 
κυρίως φύσης, που δε σχετίζονται με 
την αποστολή και το έργο τους, που 
είναι η καταπολέμηση του εγκλήμα-
τος. Το πρόβλημα αυτό θα αντιμετω-
πιστεί σε συνεργασία και με το 
υπουργείο Δικαιοσύνης, τους ΟΤΑ 
και άλλους φορείς και σύντομα οι 
επιδόσεις της Αστυνομίας για την 
αντιμετώπιση του εγκλήματος θα εί-
ναι πολύ καλύτερες απ’ ότι ήταν τα 
τελευταία χρόνια, ώστε να παγιωθεί 
το αίσθημα ασφαλείας των πολιτών 
σε όλες τις περιοχές της χώρας, που 
είναι και το ζητούμενο. 

Το άμεσο ενδιαφέρον του ανε-
ξάρτητου βουλευτή κ. Βασίλη 
Οικονόμου απέσπασε η αιμα-

τηρή συμπλοκή της 18ης/05/2011 
στην Πεύκη,  όπου τραυματίστη-
καν δύο αστυνομικοί, ο ένας στο 
στήθος, παρά το γεγονός ότι και οι 
δύο αστυνομικοί φορούσαν αλεξί-
σφαιρα γιλέκα.  Όπως τονίζει σε 
ερώτηση που κατέθεσε προς τον 
υπουργό Προστασίας του Πολίτη, 
«για καλή τους και καλή μας τύχη 
αυτή την φορά δεν είχαμε νεκρούς. 
Προκύπτουν όμως πολλά ερωτη-
ματικά ειδικά για τον ένα τραυμα-
τισμό, αφού όπως φαίνεται, το αλε-
ξίσφαιρο που φορούσε δεν στάθη-
κε ικανό να τον προστατέψει. Κα-
τόπιν σχετικής έρευνας που 
κάναμε ενημερωνόμαστε ότι τα 
αλεξίσφαιρα γιλέκα που προμη-
θεύεστε μέσω δωρεών από Τράπε-
ζες και ιδιώτες, δεν διαθέτουν τις 
τεχνικές προδιαγραφές που θα 
έπρεπε ώστε οι αστυνομικοί να 
έχουν την μέγιστη δυνατή προστα-
σία. Συγκεκριμένα πληροφορού-
μαστε ότι αποδέχεστε αλεξίσφαιρα 
με απλά δελτία βλητικών δοκιμών 
κατά NIJ πρότυπο και όχι με το πι-
στοποιητικό NIJ που θεωρείται και 

το πλέον αξιόπιστο πρότυπο διε-
θνώς. Τα επίσημα εργαστήρια ανά 
τον κόσμο αναφέρουν ρητά πως η 
πραγματοποίηση απλών βλητικών 
δοκιμών δεν αποτελούν υποκατά-
στατο επίσημου πιστοποιητικού. Η 
διαφορά μάλιστα κόστους ανάμε-
σα σε ένα πιστοποιημένο επίσημα 
αλεξίσφαιρο με ένα που διαθέτει 
απλό δελτίο βλητικών δοκιμών κα-
θιστά απαγορευτική την συμμετο-
χή στους διαγωνισμούς των εταιρι-
ών που εμπορεύονται πιστοποιη-
μένα αλεξίσφαιρα τελευταίας τε-
χνολογίας. 

Υπάρχουν μάλιστα και ενδείξεις 
ότι υπάρχουν και φαινόμενα 
υπερτιμολόγησης και υπερκοστο-
λογήσεων πολύ φτηνών αλεξί-
σφαιρων ευτελίζοντας την έννοια 
της δωρεάς και δημιουργώντας 
προϋποθέσεις ακόμα και φοροδι-
αφυγής αφού αν λάβουμε υπόψη 
την αξία κάποιων δωρεών που δη-
μοσιοποιεί το υπουργείο Προστα-
σίας του Πολίτη, και αξιολογήσει 
τα αλεξίσφαιρα που έχει παραλά-
βει η ΕΛ.ΑΣ. θα καταλάβει πως οι 
ονομαστικές είναι αστρονομικές! 
Θα αναμένουμε με ενδιαφέρον 
την απάντηση.

Βαρύτατες καταγγελίες  
για τα αλεξίσφαιρα
Το υπουργείο καλείται να δώσει καίριες 
απαντήσεις για την αξιοπιστία των αλεξίσφαιρων 
που προσφέρονται δωρεάν σε συναδέλφους! 

ΑνΑγνώριση  
συντΑξιμου  
χρονου
Δρομολογείται η διαδικασία 
για την αναγνώριση του χρό-
νου της αναδρομικής τους 
κατάταξης, ως συντάξιμου 
χρόνου σύμφωνα με τις δια-
τάξεις του νόμου 
3075/2002, από όσους συνα-
δέλφους  κατετάγησαν στην 
ΕΛ.Ασ. βάσει του άρθρου 40 
του νόμου  2190/1994.
Αυτό προκύπτει από την απά-
ντηση του διευθυντή της Δι-
εύθυνσης Οικονομικών του 
Αρχηγείου, ταξίαρχου κ. Γε-
ωργίου Βρέντζου, που μας 
ενημέρωσε ότι προωθείται 
σχετική πρόταση τροπολογί-
ας, αλλά και του Γενικού Λο-
γιστηρίου του Κράτους προς 
την ΠΟΑσΥ, το οποίο αναφέ-
ρει ότι «εφόσον ο χρόνος 
αναγνωρίζεται μόνο ως συ-
ντάξιμος, οι δικαιούχοι έχουν 
τη δυνατότητα αναγνώρισης 
και τμήματος του χρόνου αυ-
τού υπό την προϋπόθεση ότι 
ο αιτούμενος προς αναγνώρι-
ση χρόνος δεν συμπίπτει με 
χρόνο σε άλλο φορέα κύριας 
ασφάλισης».

Ημερίδα διοργάνωσε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Κοζάνης στις 20-5-2011 με 

κεντρικό εισηγητή τον εργατολόγο 
κ. Αλέξη Μητρόπουλο, προκειμέ-
νου να ενημερωθούν οι συνάδελ-
φοι, αλλά και οι κάτοικοι της περι-
οχής, για τις μεταβολές στα εργασι-
ακά και ασφαλιστικά θέματα.

Μεταξύ άλλων, κάλεσε τους νεό-
τερους εργαζόμενους στον ιδιωτικό 
τομέα να φροντίσουν πολύ το θέμα 
της εξασφάλισης σύνταξης, εκφρά-
ζοντας την απαισιοδοξία του για το 
μέλλον, ενώ υπογράμμισε πως μια 
ενδεχόμενη αναδιάρθρωση του 
χρέους θα έχει πολύ μεγάλες συνέ-
πειες για τα ασφαλιστικά ταμεία. 
Τις ίδιες ανήσυχες προβλέψεις έκα-
νε και για το αστυνομικό προσωπι-
κό, ασκώντας έντονη κριτική στην 
κυβέρνηση και στο μνημόνιο.

Χαιρετισμό απηύθυνε ο πρόε-
δρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φω-
τόπουλος, ο οποίος αναφέρθηκε 
στην κατάσταση των αστυνομικών 
υπηρεσιών και στα προβλήματά 
μας, καλώντας την τοπική κοινωνία 
να σταθεί αρωγός στις προσπάθειές 

ημερίδα για το ασφαλιστικό στην 
Κοζάνη με συμμετοχή και πολιτών

μας για μια σύγχρονη και δημοκρα-
τική Ελληνική Αστυνομία.

Όσοι από τους Δημάρχους τους 
Περιφερειάρχες και τους Αντιπερι-
φερειάρχες, τους τοπικούς φορείς 
ενδιαφέρονται για το αγαθό της 
ασφάλειας του πολίτη, πρέπει να 
πιέσουν από την πλευρά τους όλοι 
την κεντρική εξουσία να βάλει ως 
πρώτη προτεραιότητα το αγαθό της 
ασφάλειας του πολίτη, τόνισε ο 
πρόεδρος.
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 ΑνΑΦορΑ ΠΑρΑΠονών

Ένστολοι και  
με τα πόδια  
στην... υπηρεσία

Σ
τον αξιότιμο Αρχηγό της Ελληνικής 
Αστυνομίας απέστειλε αναφορά ο συ-
νάδελφός μας την οποία δημοσιεύου-
με «ασθμένως»: Είμαι εκπρόσωπος 
της Π.Ο.ΑΣ.Υ. και τους τελευταίους 8 

μήνες υπηρετώ στο Α.Τ. Αναβύσσου το οποίο, ως 
γνωρίζετε, είναι «εκτός αυτού τόπου υπηρεσία», 
γεγονός που σημαίνει ότι εγώ που μετατέθηκα 
από το Τ.Α. Αχαρνών στο Α.Τ. Αναβύσσου δεν 
έχω δικαίωμα μετάθεσης εντός Γ.Α.Δ.Α. για 2 έτη 
καθώς και ότι έλαβα 6 ημέρες πορείας, όπως θα 
λάμβανα και αν πήγαινα στο Διδυμότειχο.  Με 
απλά λόγια οι οργανικοί κανονισμοί αντιμετω-

πίζουν μερικές απομακρυ-
σμένες υπηρεσίες τις 
Γ.Α.Δ.Α. ως μετάθεση εκτός 
Γ.Α.Δ.Α. Δυστυχώς δεν 
υπάρχει η ίδια αντιμετώπι-
ση από τις οικείες Α.Δ. Πιο 
συγκεκριμένα ενώ είναι 
γνωστό ότι η Ανάβυσσος 
εξυπηρετείται μόνο από τα 
ΚΤΕΛ Αττικής (υπεραστι-
κές γραμμές) τα οποία 
έχουν ως έναρξη των δρο-
μολογίων τους την 06:20 
και λήξη των δρομολογίων 
τους την 21:20 με συχνότη-
τα ανά μία ώρα, τα ανωτέρω 
ωράρια μεταβάλλονται 

ανάλογα με την περίοδο. Π.χ. τελευταίο δρομο-
λόγιο χειμώνα 21.00, καλοκαίρι 21:30. Η Δ.Α.Ν/
Α.Α. δεν φαίνεται να συμμερίζεται την υπογρα-
φή του Προέδρου τις Δημοκρατίας  των ανωτέρω 
Π.Δ. που προβλέπουν ιδιαίτερη μεταχείριση των 
εκτός αυτού τόπων υπηρεσιών (εντός Γ.Α.Δ.Α.) 
και στέλνει καθημερινά σε μέτρα (ακόμα και με-
τά τις 14:00 που έχει ανακοινωθεί η υπηρεσία), 
χωρίς να διαθέσει για τη μετακίνηση υπηρεσια-
κό όχημα, αναγκάζοντας τους αστυνομικούς τις 
υπηρεσίας μας, να κάνουν πολλές φορές περισ-
σότερα από 100 χλμ. πήγαινε – έλα με δαπάνες 
δικές τους σε βενζίνες ή ταξί. Πλέον όμως λόγω 
της οικονομικής κατάστασης της χώρας (συμπί-
εση μισθών – τιμή αμόλυβδης) δεν μπορούμε να 
επωμιστούμε αυτό το βάρος. Θα αναγκαστούμε 
να αργούμε στις πρωινές βάρδιες 06-14, παίρνο-
ντας το πρώτο λεωφορείο και ό,τι ώρα φτάσουμε 
ή να επιστρέφουμε με τα πόδια ένστολοι το βρά-
δυ 30, 40, 50 χλμ. άμα δεν προλάβουμε το τελευ-
ταίο λεωφορείο... Θα αναγκαστούμε να ζυγίζου-
με τι μας συμφέρει να γλιτώσουμε; Να ζυγίζουμε 
πρόστιμο με βενζίνη. Επίσης, σε μέρη που δεν 
υπάρχει απευθείας συγκοινωνία π.χ. Κερατέα, 
Μαρκόπουλο, θα μας αναγκάσετε να πηγαινοερ-
χόμαστε ένστολοι με τα πόδια προκαλώντας 
γέλωτα στους πολίτες που θα μας παίρνουν ωτο-
στόπ και αποτελώντας λαυράκι για οποιονδήπο-
τε δημοσιογράφο τύχει να πέσει πάνω στην πε-
ζοπορία επιστροφής μας, εκτός και αν πιστεύετε 
ότι μπορούμε να παίρνουμε το λεωφορείο να 
κατεβαίνουμε Ομόνοια και από εκεί να παίρνου-
με 3 άλλες συγκοινωνίες για να φτάσουμε Κερα-
τέα, περνώντας έτσι 5 – 6 ώρες στους δρόμους. 
Δεν υπάρχει κάποιος άνθρωπος τόσα χρόνια 
που να έχει δει αυτά που έχω δει εγώ σε λίγους 
μήνες. Δεν είναι ζητούμενο η ασυλία μας από τα 
έκτακτα μέτρα. Ζητάμε να μην μας βάζουν να 
γυρνάμε την μισή Αττική με δικά μας έξοδα.

Η Ομοσπονδία απέστειλε στις Πρωτοβάθμιες 
Οργανώσεις αναλυτικούς πίνακες στους 
οποίους εμφαίνονται οι ποσοστιαίες μειώ-
σεις - περικοπές που επιβάλλονται στα ατο-
μικά μας εισοδήματα, είτε μέσω των  ειδικών 
εισφορών (εφάπαξ εισφορά αλληλεγγύης, 

μηνιαία εισφορά υπέρ ανέργων, ειδική ει-
σφορά υπέρ Ταμείου Πρόνοιας Δημοσίων 
Υπαλλήλων κ.ο.κ.), είτε από  την αύξηση της 
φορολογίας λόγω της μείωσης του ποσού του 
αφορολόγητου ατομικού εισοδήματος. Μει-
ώσεις που θεσμοθετήθηκαν με το μεσοπρό-

θεσμο πλαίσιο δημοσιονομικής στρατηγικής 
και εξειδικεύθηκαν με τον εφαρμοστικό νό-
μο και αφορούν όλους τους εργαζόμενους και 
τους συνταξιούχους  στον δημόσιο τομέα και 
συνεπώς και εμάς. Να ενημερωθούν όλοι οι 
συνάδελφοι. Έρχονται δύσκολες μέρες. 

το χαράτσι σε αριθμούς…
Αναλυτικοί πίνακες με τα ποσά που θα κληθούμε να πληρώσουμε στην εφορία

ΠινΑΚΑσ ι
ΕιΔιΚΕσ ΕισΦορΕσ Που ΚΑΘιΕρώνοντΑι στο μΕσοΠροΘΕσμο γιΑ  τουσ ΕργΑΖομΕνουσ 
εισφορά αλληλεγγύης (έως 2015) στο ετήσιο 
συνολικό φορολογητέο  ατομικό εισόδημα 
έτους 2010 κ.ο.κ. (άρθρο 29) εφάπαξ καταβο-
λή μέσω  Δου (έκπτωση 5%) ή σε 6 δόσεις (όχι 
μικρότερη των 300€) από Σεπτέμβριο 2011  

ειδική μηνιαία εισφο-
ρά υπέρ ανέργων (τα-
κτικές αποδοχές – 
πρόσθετες αμοιβές 
–αποζημιώσεις αρθ38)

αύξηση της μηνι-
αίας  εισφοράς 
εργαζόμενου 
από 1/8/2011
(αρθ.44 παρ. 9)

ειδική εισφορά υπέρ τΠΔυ 
(αφορά ασφαλισμένους 
στην πρώην Α.Π. στις τακτι-
κές αποδοχές – πρόσθετες 
αμοιβές –αποζημιώσεις)

Ποσοστιαίες μη-
νιαίες μειώσεις 
στις αποδοχές 
πέραν της εισφο-
ράς αλληλεγγύης 

έως 12.000 € ……..  0 % 2 % 0,50 % 1% 3,5 %
έως 20.000 € ……… 1 % 2 % 0,50 % 1% 3,5 %
έως 50.000 € ……… 2 % 2 % 0,50 % 1% 3,5 %
έως 100.000 € …… 3 % 2 % 0,50 % 1% 3,5 %

ΠινΑΚΑσ ιι
ΑνΑΛυτιΚA ΕνΔΕιΚτιΚΑ ΠοσΑ 
Που ΘΑ ΠΛηρώσουμΕ γιΑ την 
ΕισΦορΑ ΑΛΛηΛΕγγυησ 
ετΗΣιο  
ατοΜι-
κο  
ειΣοΔΗ-
Μα 2010

ΠοΣο  
ειΣΦο-
ΡαΣ 

ετΗΣιο  
ατοΜι-
κο  
ειΣοΔΗ-
Μα 2010

ΠοΣο  
ειΣΦο-
ΡαΣ

12.000€ Ο€ 30.000€ 600€
15.000€ 150€ 35.000€ 700€
20.000€ 200€ 40.000€ 800€
25.000€ 500€ 50.000€ 1000€

ΠινΑΚΑσ V
ΕιΔιΚΕσ ΕισΦορΕσ  
Που ΚΑΘιΕρώνοντΑι  
στο μΕσοΠροΘΕσμο  
γιΑ τουσ συντΑξιουχουσ
εισφορά αλληλεγγύης (έως 
2015) στο ετήσιο συνολικό φο-
ρολογητέο ατομικό εισόδημα 
έτους 2010 κ.ο.κ. (άρθρο 29)  
εφάπαξ καταβολή μέσω  Δου 
(έκπτωση 5%) ή σε 6 δόσεις (όχι 
μικρότερη των 300€) από Σε-
πτέμβριο 2011. 

αναπροσαρμογή μηνιαίας εισφοράς 
αλληλεγγύης συνταξιούχων άρθρου 
11 του ν. 3865/2010. Για τον προσ-
διορισμό του συνολικού ποσού σύ-
νταξης λαμβάνονται υπόψη τα ακα-
θάριστα ποσά, της μηνιαίας βασικής 
σύνταξης, του επιδόματος εξομά-
λυνσής του. Tο τελικό ποσό δεν μπο-
ρεί να υπολείπεται των 1.400€.

επιπλέον * μηνιαία εισφορά αλλη-
λεγγύης συνταξιούχων (κάτω των 
60 ετών *) στο συνολικό (ακαθάρι-
στο) ποσό της κύριας  σύνταξης  
από 1/8/2011 μετά την αφαίρεση 
της παρακράτησης της εισφοράς 
αλληλεγγύης (προηγούμενη περί-
πτωση) και όχι κάτω από 1.700 € 
μετά την παρακράτηση.

ειδική μηνιαία εισφορά  επι-
κουρικής ασφάλισης από 
1/9/2011 μετά την παρα-
κράτηση της εισφοράς δε 
μπορεί να υπολείπεται των 
300,00€.

έως 1.400 €  καμία επιβάρυνση έως 1.400 € καμία επιβάρυνση έως 300 € καμία επιβάρυνση
έως 12.000 € ……..  0 % 1.400,01 €- 1.700,00 € διατηρείται  3%  από 1.400,01 €- 1.700,00 € καμία επι-

βάρυνση 
από 300,01 € - 350,00 €… 3%

έως 20.000 € ……… 1 % 1.700,01 € - 2.000,00 € από  4% σε 6% από 1.700,01 € -2.300,00 €……..6% από 350,01 € -400,00 €  …4%
έως 50.000 € ……… 2 %  2.000,01 € -2.300,00 € από  5% σε 7% από 400,01 €- 450,00 €  …5%
έως 100.000 € …… 3 %  2.300,01 € - 2.600,00 € από 6% σε 9% από 2.300,01 € - 2.900,00 € ……8% από 450,01 € -500,00 €  …6%
άνω100.000 € …… 4 % 2.600,01 € -2.900 € από 7% σε 10% από 500,01 € -550,00 €  …7%

2.900,01 € -3.200 € από 8% σε 12% από 2.900 € και άνω ………………10% από 550,01 € -600,00 €  …8%
3.200,01 € -3.500 € από 9% σε 13% από 600,01 € -650,00 €  …9%
Πάνω από 3.500,01 € από 10% σε 14% από 650,01 €- και άνω  …10%

* Η επιβολή της συγκεκριμένης εισφοράς δεν καταλαμβάνει  όσους έχουν συνταξιοδοτηθεί λόγω αυτοδίκαιης λύσης της εργασιακής σχέσης ή 
αποστρατεύτηκαν με πρωτοβουλία της υπηρεσίας.

ΠινΑΚΑσ ιιι                                                                                                               
Αυξηση ΦοροΛογιΚου 
συντΕΛΕστη & μΕιώση 
ΑΦοροΛογητου στΑ 8.000ϐ. 
ισχυΕι ΑΠο 1.7.2011                                                      
οικοΓενεια-
κΗ καταΣτα-
ΣΗ

ετΗΣιο ατο-
Μικο ειΣο-
ΔΗΜα

εΠιΠλεον 
ετΗΣιοΣ 
ΦοΡοΣ αΠο 
τΗν ΜειΩΣΗ 
του αΦοΡο-
λοΓΗτου

  Άγαμος 8.000€ 0€
9.000€ 100

10.000€ 200€
11.000€ 300€
12.000€ 400€

Έγγαμος με 
1 τέκνο

8.000€ 0€

9.000€ 0€
10.000€ 0€
11.000€ 100€
12.000€ 200€

Έγγαμος με 
2 τέκνα

8.000€ 0€

9.000€ 0€
10.000€ 0€
11.000€ 0€
12.000€ 0€

ΠινΑΚΑσ ιV
ΠοσΕσ ΑΠοΔΕιξΕισ ΑΠΑιτουντΑι  
γιΑ την συμΠΛηρώση του 
ΑΦοροΛογητου τών 8000ϐ
ετΗΣιο 
ατοΜικο 
ειΣοΔΗΜα

ΦοΡολοΓι-
κΗ ΔΗλΩΣΗ 
ετουΣ 2011

ΦοΡολοΓι-
κΗ ΔΗλΩΣΗ 
ετουΣ 2012

8.000€ 800 2000
10.000€ 1000 2500
12.000€ 1200 3000
14.000€ 1800 3500
16.000€ 2400 4000
18.000€ 3000 4500
20.000€ 3600 5000
25.000€ 5100 6250
30.000€ 6600 7500
42.000€ 10200 10500
46.000€ 11400 11500
50.000€ 12000 12500

σημΕιώση Για εισοδήματα άνω των 12.000€ 
παραμένουν οι ίδιοι φορολογικοί συντελε-
στές χωρίς καμία μεταβολή

Του  
Αρχιφύλακα  
Βασίλειου 
Αλυμάρα



ΝέαΑστυνομία
ιουνιοσ - ιουλιοσ 201116

 Αυτό ομολογουμένως δεν το εί-
χα φανταστεί. Να ψάχνουν για 

άλλοθι και στη συνδικαλιστική μας 
λειτουργία. Ιδού άλλη μια συνει-
σφορά του αστυνομικού συνδικαλι-
σμού στη δημοκρατική λειτουργία 
του πολιτεύματος. Με τόση διαφά-
νεια και τόσους αιρετούς αστυνομι-
κούς λέει, αν υπήρχαν αστυνομικοί 
προβοκάτορες, δεν θα τους είχαμε 
καταγγείλει πρώτοι εμείς; Έλα ντε;

Πάνω από 150 συνάδελφοι 
τραυματίστηκαν στο πεδίο 

μάχης της πλατείας Συντάγμα-
τος. Μάλιστα, ένας κινδύνευσε 
να χάσει την παλάμη του όταν 
εξερράγη η χειροβομβίδα κρό-
του λάμψης. Την ίδια ώρα κατά 
δεκάδες έτρεχαν οι πολίτες στα 
ιατρεία με αναπνευστικά προ-
βλήματα και θλαστικά τραύμα-
τα. Αυτή είναι όλη η αλήθεια.

 Δεν αντιλαμβάνομαι γιατί 
ενοχλήθηκαν ορισμένοι συ-

νάδελφοι από τη συγνώμη και τις 
δηλώσεις του προέδρου της Ομο-
σπονδίας μας για τους τραυματι-
σμούς και τις βιαιότητες ένθεν κα-
κείθεν. Είναι κανείς υπερήφανος 
από την εικόνα που δώσαμε ως 
αστυνομία; Ή μήπως διαφωνεί 
όταν λέμε ότι οι συνάδελφοί μας 
είναι τα εξιλαστήρια θύματα ενός 
συστήματος που τους εκμεταλλεύ-
εται διαρκώς για να ξεφεύγει από 
τα δύσκολα; Δεν υπήρξαν ευθύνες 
σε πολιτικό και υπηρεσιακό επίπε-
δο; Τυχαία έγιναν, όσα έγιναν;

Και οι φετινές μεταθέσεις 
έδειξαν πόσο ευαίσθητο εί-

ναι αυτό το θέμα για όλους. Από 
τον υπουργό έως τον τελευταίο 
αστυφύλακα. Αρκεί μια σπίθα 
για να πάρει φωτιά ο τόπος. Κα-
λό είναι να το λάβουν υπόψη 
τους εκεί στο Αρχηγείο γιατί εί-

ναι καλοκαίρι και η ...πυροσβε-
στική έχει άλλες υποχρεώσεις. 

«H ΕΥΠ έχει παγιδεύσει 11.000 
τηλέφωνα συνδικαλιστών», 

σύμφωνα με αθηναϊκή απογευμα-
τινή εφημερίδα. Δεν είδα καμία 
ανακοίνωση. Ανάξιο διαψεύσεως το 
δημοσίευμα ή απορία ψάλτου βηξ; 

Οι απάνθρωπες συνθήκες 
διαβίωσης και υγιεινής 

στους χώρους κράτησης μετα-
ναστών στην περιοχή του Έβρου 
ευθύνονται σε ποσοστό άνω του 
60% για τα ιατρικά προβλήματα 
των κρατουμένων μεταναστών, 
υποστηρίζει σε έκθεσή της, η ορ-
γάνωση «Γιατροί Χωρίς Σύνορα». 
Να δούμε πότε η δική μας Διεύ-
θυνση Υγιεινής θα ευαισθητο-
ποιηθεί για μια κάποια παρό-

μοια έκθεση. Εκτός κι αν περιμέ-
νουν να εκλέξουμε πρώτα τις 
Επιτροπές Υγιεινής και να τους 
πούμε εμείς πώς και τι πρέπει 
να σχεδιάσουν για να προστατέ-
ψουν την υγεία του αστυνομικού 
προσωπικού.

Γιατί εσείς οι «πονηρούληδες» 
που υποστηρίζετε ότι οι συνδι-

καλιστές απαξιώνονται όταν ασχο-
λούνται με «χρωματιστά ψηφοδέλ-
τια, απλές αναλογικές κλπ», κρύβε-
στε πίσω από την ανωνυμία των 
επιστολών σας και δεν επιχειρημα-
τολογείτε επωνύμως; Θα μας βοη-
θούσατε να αντιληφθούμε γιατί δεν 
είναι δημοκρατικό π.χ. να έχει κά-
ποιος διαφορετική άποψη και να 
αγωνίζεται να πείσει τους άλλους 
γι’ αυτήν, και είναι δημοκρατικό 
από την άλλη, να ρίχνει λάσπη, φο-

ρώντας την κουκούλα της ανωνυμί-
ας και εκτοξεύοντας απαράδεκτους 
αφορισμούς εναντίον του Έλληνα 
συνδικαλιστή αστυνομικού.

Η αστυνομική λειτουργία, 
όπως ασκείται τα τελευταία 

χρόνια, εξεμέτρησε το ζην. Όσο 
πιο γρήγορα το αντιληφθεί η κυ-
βέρνηση, τόσο πιο καλά θα είναι 
για όλους μας. Μόνη διέξοδος η 
σύσταση της Διακομματικής 
Επιτροπής για την λειτουργία 
της Αστυνομίας με όρους κοινω-
νίας και δημοκρατίας.

Νέα χαράτσια ψήφισε το κυ-
βερνών κόμμα για τη σωτηρία 

της πατρίδας, λένε. Κάποτε το έλε-
γαν αλλιώς. Σφάξε με αγά μου ν’ 
αγιάσω. Αλλά δεν κέρδισαν τίποτε. 

Όταν έσκασε η βόμβα για τα 
«στημένα» δεν είχα καμία 

μα καμία αμφιβολία ότι κι εδώ 
το κύκλωμα θα είχε και πάλι κα-
ταφέρει να εμπλέξει τη δραστη-
ριότητά του με κάποιους επιλή-
σμονες του καθήκοντος αστυνο-
μικούς. Μόλις δημοσιοποιήθη-
καν οι απομαγνητοφωνημένοι 
διάλογοι, μάθαμε κάποια διαλε-
χτά ...ονοματάκια. Όπως και την 
προηγούμενη φορά με τους εκ-
βιαστές της νύχτας και τους 
μπράβους της μπάλας. 

Είπαμε συνάδελφοι, ναι να 
οργανωνόμαστε για να υπο-

στηρίξουμε τα συμφέροντά μας, 
αλλά στα σωματεία μας, που λει-
τουργούν με αρχές και καταστατι-
κά όχι στο συνδικάτο του εγκλή-
ματος με τους άγραφους νόμους 
της ομερτά και της μαφίας. 

Καιρός να μετουσιωθεί η 
αγανάκτηση σε ιδέες και 

προτάσεις.

Είναι καθήκον σας η προστα-
σία και της Ασφαλείας και 
της Ελευθερίας των πολιτών. 
Κι εσείς αποτύχατε πανηγυ-
ρικά και στα δύο. Και να μη 
μιλήσω καλύτερα για πολύ 
περίεργες σκηνές που είδα-
με στις τηλεοράσεις. Που 
μυρίζουν κάτι χειρότερο από 
απλή ανικανότητα. Μυρί-
ζουν παρακράτος.

Όταν μιλούμε για Ελληνική 
Αστυνομία μιλάμε για ένα 
Σώμα 55.000 ανθρώπων! 
Αναρωτιέμαι, δεν υπήρξε 
κανένας από τους 55.000 
ανθρώπους αυτούς, που να 
έχει μία ή την ίδια την επαφή 
προσωπικά, να πήρε ο ίδιος 
την εντολή ή όχι ή να άκουσε 
ότι κάποιος άλλος συνάδερ-
φός του πήρε την εντολή για 
να παριστάνει τον προβοκά-
τορα στις συγκεντρώσεις;

&Είπαν 
Εγραψαν

Αντώνης 
Σαμαράς
Προεδροσ νεασ 
δημοκρατιασ

Χρήστος 
Παπουτσής
υΠουργοσ 
Προστασιασ  
του Πολιτη

εκΚΕΝΤΡΙκόs

ΕΛΙΚΟΠΤΕΡΟ ΤΗΣ ΙΣΠΑΝΙΚΗΣ 
ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ ΣΤΟ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΙΟ
Οι Ισπανοί «Αγανακτισμένοι» προπηλάκισαν βουλευτές  
με αποτέλεσμα να χρειαστεί η μεταφορά τους  
στο Κοινοβούλιο της Καταλωνίας με το ελικόπτερο  
της Αστυνομίας, το οποίο ο φωτογραφικός φακός 
«συνέλαβε» επί τω έργω στο προαύλιο της τοπικής Βουλής.

Όταν η χώρα μας έχει και πάλι 
δυσφημισθεί παγκοσμίως, με 
την Ελληνική Αστυνομία για 

άλλη μια φορά να είναι στο «κάδρο» 
των επεισοδίων, τα πολλά λόγια είναι 
περιττά.

 Ή μάλλον, είναι ανάγκη να προ-
σθέσουμε κάποιες σκέψεις γιατί 
πληροφορηθήκαμε ότι κάποιοι ενο-
χλήθηκαν από τις θέσεις της Ομο-
σπονδίας μας και επιχείρησαν, προς 
άγραν ψήφων και όχι μόνο, να αξιο-
ποιήσουν μικροκομματικά τα απα-
ράδεκτα γεγονότα της πλατείας Συ-
ντάγματος.

Δεν χωρά καμία αμφιβολία, ότι 
από τη στιγμή που τα πολιτικά κόμ-
ματα ερίζουν και συνεχίζουν να αλ-
ληλοκατηγορούνται ακόμα και στις 
συνθήκες της πρωτοφανούς κρίσης, 
κρίσιμα γεγονότα πρέπει να διερευ-

νώνται από ανεξάρτητες επιτροπές. 
Θα προσθέταμε δε ότι αν είχε επικρα-
τήσει η λογική και είχε συσταθεί η 
Διακομματική Επιτροπή που ζητάμε 
εδώ και χρόνια για να αναδιοργανω-
θεί εκ βάθρων το αστυνομικό μας 
σύστημα, ίσως να είχαμε αποφύγει 
ως Αστυνομικό Σώμα τον πρόσφατο 
διασυρμό. 

Καταγγείλαμε τις πράξεις βίας και 
αυθαιρεσίας από όπου κι αν προέρ-
χονται και τονίσαμε ότι είναι φυσικό 
οι χρόνιες παθογένειες του συστήμα-

τος ασφαλείας να προκαλούν, αντί να 
επιλύουν προβλήματα. Γι’ αυτό το 
αρνητικό αποτέλεσμα, βεβαίως, καί-
ρια ευθύνη διαχρονικά φέρει το πο-
λιτικό σύστημα που ουδέποτε επιχεί-
ρησε τις επιβαλλόμενες μεταρρυθμι-
στικές τομές, ώστε το Κράτος να μην 
είναι ο δυνάστης του πολίτη.

Το φαινόμενο δε να απαξιώνεται 
συλλήβδην ο αστυνομικός θεσμός, 
ενώ ο συνάδελφός μας, μετατρέπεται 
και πάλι σε εξιλαστήριο θύμα μιας 
αστυνομικής λειτουργίας που εξεμέ-

τρησε το ζην προ πολλού, οφείλει να 
απασχολήσει όλη την κοινωνία.

Αμφιβάλλει κανείς ότι η εικό-
να που παρουσίασε η αστυ-
νομία στις 29 Ιουνίου 2011 

μας γυρίζει χρόνια πίσω και αμαυ-
ρώνει όλες τις προσπάθειές μας για 
μια Ελληνική Αστυνομία στην υπη-
ρεσία του πολίτη, ο οποίος έχει δι-
καίως αναπάντητα ερωτήματα για-
τί αφήνονται εσαεί να προκαλούν 
και να καταστρέφουν οι μόνιμοι 

ταραξίες, κάνοντας έτσι απαγορευ-
τικό ακόμα και αυτό το δικαίωμα 
του συνέρχεσθαι;

Η κυβέρνηση οφείλει να αντιλη-
φθεί ότι τα φλέγοντα κοινωνικά, 
οικονομικά και πολιτικά ζητήματα 
δεν επιλύονται με αστυνομικές 
επεμβάσεις και παρεμβάσεις. Τα 
πολιτικά κόμματα, επίσης, οφεί-
λουν να σταθούν στο ύψος των πε-
ριστάσεων και να ασχοληθούν με το 
μέλλον της Ελληνικής Αστυνομίας 
με σοβαρότητα, χωρίς μικροκομμα-
τικούς υπολογισμούς. 

Τέλος, εμείς ως συνδικαλιστικό 
κίνημα, να μη φοβόμαστε την αλή-
θεια. Να καταγγέλλουμε τα κακώς 
κείμενα και να μην προσπαθούμε 
να χαϊδεύουμε αυτιά συναδέλφων, 
διότι σκάβουμε το λάκκο και το δικό 
τους και το δικό μας.

Σκάβουν το λάκκο
 ΑΤ-ΑξΙΕΣ

( (α(χ)ανάκτηση ιδεών και προτάσεων
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